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                        Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 105/25.04.2019 
 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR. 6.548/29.03.2019 

 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 29.03.2019, ora 13.00 
 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 378/21.03.2019 a 
preşedintelui Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă 
ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora 
şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local 
„Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni, Lupu Silvana-secretar al Judeţului.  

Absenţi: Manguci Cosmin-Ciprian şi Trifon Daniel - consilieri 
judeţeni. 

 
 
Domnii consilieri judeţeni: Duruş Daniel-Sorin, Ispravnic Cristian-

Ilie, Purcaru Mircea, Sulincean Marius-Mircea şi dna Craivan Camelia-
Eugenia nu votează la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

Domnii consilieri judeţeni: Butunoi Adrian Cătălin, Duruş Daniel-
Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, 
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Sulincean Marius-Mircea, nu votează la punctele 9, 10,11, 19 şi 23 de 
pe ordinea de zi. 

Dl Purcaru Mircea nu votează la punctul 24 de pe ordinea de zi. 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu părăseşte sala de şedinţă în timpul votării 

şi dezbaterii punctelor 9, 10, de pe ordinea de zi. 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu nu votează la punctul 25 art. 2 alin.1 de 

pe ordinea de zi. 
Domnii consilieri judeţeni: Duruş Daniel-Sorin şi Pădurean Petru, 

părăsesc sala de şedinţă înainte de începerea votului secret pentru 
punctul 25, art. 2, alin. 2 şi pentru punctul 26, art. 2, alin. 2. 

Dl Ulici Ion nu participă la votul secret pentru punctul 25, art. 2, 
alin. 2.  

Dl Salaşan-Cristian Ioan nu participă la votul secret pentru punctul 
26, art. 2, alin. 2.  

 
 

 

Dl Cionca Iustin: Deci vă rog să luaţi loc! Domnul Sabău vă rog 
frumos să nu daţi eşarfe şi consilierilor P.N.L.! Dacă sunteţi de acord să 
începem, astăzi avem 27 de puncte pe ordinea de zi plus diverse. 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte, dacă îmi 
permiteţi înainte de a începe să iau cuvântul! 

Dl Cionca Iustin: Înainte de ordinea de zi?  
Dl Sulincean Marius-Mircea: V-aş ruga! Dacă se poate! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Vrem să vă facem un anunţ! Datorită 

alocărilor bugetare de anul acesta spre localităţile din judeţul Arad care 
după părerea noastră s-au făcut în mod discreţionar, de azi începem un 
semn de protest mai simplu, am venit cu banderole albe, urmând ca în 
viitor să trecem la alte forme de protest probabil mai dure şi în acelaşi 
timp facem un anunţ. Nu o să votăm şi nu o să dezbatem la proiectele 
de hotărâre 9, 10, 11, 19 şi 23!  

Dl Cionca Iustin: Probabil acelea cu patrimoniu. În regulă. Mai 
aveţi alte anunţuri? Bine. Eu o să vă propun să retragem de pe ordinea 
de zi punctul 21 pentru că încă nu am primit avizul de la Ministerul 
Dezvoltării. Poate faceţi gravă şi pentru aceasta! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Puteţi să o faceţi dumneavoastră! Aţi 
mai făcut-o. 

Dl Moţ Petru: Bună idee! 
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Dl Cionca Iustin: Nu rezolvăm nimic, domnul Suilincean cu grevele 
acestea! Haideţi să ne facem treaba pentru care ne-au ales cetăţenii! 

Dl Moţ Petru: Corect! 
Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt alte intervenţii pe ordinea de zi? 

Dacă nu mai sunt, cine este de acord cu această ordine de zi? 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 

 

 

ORDINE DE ZI 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
29.03.2019, ora 13.00 

 

 

 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 
februarie 2019.  

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
11 martie 2019. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului 
de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului 
de funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea.  

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici, faza Proiect tehnic (P.T.) pentru realizarea obiectivului de 
investiţie „Lucrări accidentale, refaceri după inundaţii, alunecări de 
terenuri, afuieri de poduri, cutremure, accidente rutiere, pentru aducerea 
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drumurilor şi podurilor la starea tehnică iniţială pe DJ 682 km 82+400 
Aluniş-Frumuşeni”. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru realizarea obiectivului de investiţie „Reabilitare Parc al 
Spitalului de Psihiatrie Mocrea”.  

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza Documentaţie de avizare a lucrărilor de intervenţie 
(D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea 
obiectivului de investiţie „Reabilitarea serviciilor spitaliceşti în domeniul 
medicinei cardiovasculare la Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, 
etaj 5, corp C1”. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii de către Spitalul 
de Psihiatrie Căpâlnaş a duratei Contractului de închiriere nr. 
438/26.11.2010.  

10.Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului-clădire „Centrul 
de îngrijire de zi şi consiliere copii şi părinţi Ineu” situat în Oraşul Ineu, 
str. Republicii nr. 16, din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul 
public al Oraşului Ineu.  

11.Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 
Comunei Frumuşeni de trecere a unui imobil din patrimoniul Comunei 
Frumuşeni în patrimoniul Judeţului Arad.  

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării din bugetul 
Judeţului Arad a 40 de autobuze second-hand.  

13.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 14 din imobilul situat în municipiul 
Arad, strada Episcopiei, nr. 46, corp B, parter. 

14.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 41 din imobilul situat în municipiul 
Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 78, etaj II.  

15.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 12 din imobilul situat în municipiul 
Arad, strada Piaţa Catedralei, nr. 1, corp A, etaj III.  

16.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 8+9 din imobilul situat în 
municipiul Arad, strada Nicolae Bălcescu, nr. 1, etaj I.  

17.Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului de evaluare 
întocmit pentru imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei 
nr. 79 bis, aflat în patrimoniul Judeţului Arad.  

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii a 46 locuri de 
parcare situate în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei nr. 79 bis, aflate 
în patrimoniul Judeţului Arad.  
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19.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 
Judeţului Arad dat în administrare Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
Arad.  

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului 
Judeţean Arad pe anul 2019 la bugetul Uniunii Naţionale a Consiliilor 
Judeţene din România.  

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea aderării Judeţului Arad la 
Asociaţia Regiunilor Europene de Frontieră - AEBR/ARFE.  

22.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad.  

23.Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei Contractului de 
Delegare a Gestiunii Serviciului de Transport Public Judeţean nr. 
18414/24.12.2013 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi S.C. 
Compania de Transport Public S.A. Arad.  

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului formaţiilor 
Salvamont – Salvaspeo şi a unor indemnizaţii pentru membrii voluntari 
ai acestora.  

25.Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei nominale 
a Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad.  

26.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de Administraţie al Complexului 
Muzeal Arad.  

27.Diverse 
 
 
 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 77/2019 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 29 martie 2019. 
 

 
 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 
februarie 2019.  
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 
Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 25 februarie 2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 78/2019 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 25 februarie 2019. 

 
 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
11 martie 2019. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 11 martie 2019. Să ziceţi numele pentru procesul verbal, vă 
rog pe rând!  

Dl Sulincean Marius-Mircea: Sulincean. Nu am fost prezent. 
Dl Ispravnic Cristian-Ilie: Ispravnic. 
Dl Duruş Daniel-Sorin: Duruş. 
Dl Purcaru Mircea: Purcaru. 
Dl Cionca Iustin: Aţi reuşit, cinci? 
Dna Craivan Camelia-Eugenia: Craivan. 
Dl Cionca Iustin: În regulă. Alte intervenţii? Nu sunt. Cine este 

pentru? 26 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
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Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-.  
 
 

Domnii consilieri judeţeni: Duruş Daniel-Sorin, Ispravnic Cristian-
Ilie, Purcaru Mircea, Sulincean Marius-Mircea şi dna Craivan Camelia-
Eugenia nu îşi exprimă votul la acest punct de pe ordinea de zi. 

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 79/2019 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 11 martie 2019. 

 
 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare ca urmare a reorganizării aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-.  
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 80/2019 privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a reorganizării 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 

 
 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 

funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad.  
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de 
Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 81/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru 
Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 

funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea.  
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea. 
Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca 



9 
 

Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abţineri?-.  

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 82/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru 
Spitalul de Psihiatrie Mocrea. 

 
 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici, faza Proiect tehnic (P.T.) pentru realizarea obiectivului de 
investiţie „Lucrări accidentale, refaceri după inundaţii, alunecări de 
terenuri, afuieri de poduri, cutremure, accidente rutiere, pentru aducerea 
drumurilor şi podurilor la starea tehnică iniţială pe DJ 682 km 82+400 
Aluniş-Frumuşeni”. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici, faza Proiect tehnic (P.T.) pentru realizarea 
obiectivului de investiţie „Lucrări accidentale, refaceri după inundaţii, 
alunecări de terenuri, afuieri de poduri, cutremure, accidente rutiere, 
pentru aducerea drumurilor şi podurilor la starea tehnică iniţială pe DJ 
682 km 82+400 Aluniş-Frumuşeni”. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu 
– vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
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Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 83/2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Proiect tehnic (P.T.) pentru realizarea obiectivului de investiţie „Lucrări 
accidentale, refaceri după inundaţii, alunecări de terenuri, afuieri de 
poduri, cutremure, accidente rutiere, pentru aducerea drumurilor şi 
podurilor la starea tehnică iniţială pe DJ 682 km 82+400 Aluniş-
Frumuşeni” 

 
 
 

Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru realizarea obiectivului de investiţie „Reabilitare Parc al 
Spitalului de Psihiatrie Mocrea”.  

 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investiţie 
„Reabilitare Parc al Spitalului de Psihiatrie Mocrea”. Dacă sunt 
intervenţii? Vă rog domnul Moţ! 

Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte vom vota acest proiect, însă 
obiectul intervenţiei este altul, dacă tot este făcut îl votăm! Însă discuţiile 
la comisie au relevat faptul că acest studiu a costat circa 35.000 lei în 
condiţiile în care nu a fost identificată nici o sursă de finanţare. Practic s-
a făcut studiul dar nu ştim dacă îl finanţăm, cu ce îl finanţăm şi în 
condiţiile în care ..., am vrea să atragem atenţia asupra unei asemenea 
practici! Sperăm să nu se mai repete şi dumneavoastră să nu încurajaţi! 
Mai ales în condiţiile în care multe comune din judeţul Arad n- au primit 
nici un leu! Nu cred că este corect să aruncăm banii pe studii de 
fezabilitate! Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc şi eu! Se face din banii proprii, nu de 
la noi de la Consiliul Judeţean! Ei au venituri şi aşa s-au justificat. 
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Dl Moţ Petru: Sunt de acord s-a relevat şi acest lucru la comisie, 
însă nu ar trebui să încurajăm, pentru că până la urmă tot la noi vin la 
aprobat şi dacă au nevoie de bani noi o să le dăm bani ..., 

Dl Cionca Iustin: Păi nu! Acum v-am spus că din banii ..., 
Dl Moţ Petru: Bun. La această chestiune. 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu şi execuţia! 
Dl Moţ Petru: Bun. Am înţeles! Dar atunci noi aprobăm acest 

proiect şi dacă ei nu au surse de finanţare este ..., 
Dl Cionca Iustin: Păi au! 
Dl Moţ Petru: La comisie s-a spus altceva! Să ştiţi!  
Dl Cionca Iustin: Nu, deci nu! Bun. Deci ei si-au cerut un studiu de 

fezabilitate să îşi facă din venituri proprii ..., 
Dl Moţ Petru: E în regulă dacă au! Bine ar fi să fie aşa, dar la 

comisie ni s-a spus că nu există sursă de finanţare pentru un asemenea 
proiect. Deci, ideea este că nu trebuiesc încurajate asemenea practici! 

Dl Cionca Iustin: De acord cu dumneavoastră! 
Dl Moţ Petru: Făcute studii care ..., 
Dl Cionca Iustin: De acord cu dumneavoastră! Dar nu este cazul! 

Nu dăm niciun studiu fără garanţia că după aceea se pune în practică! 
Alte intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian 
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abţineri?-.  

 

 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 84/2019 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza 
Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
realizarea obiectivului de investiţie „Reabilitare Parc al Spitalului de 
Psihiatrie Mocrea”. 
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Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, faza Documentaţie de avizare a lucrărilor de intervenţie 
(D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea 
obiectivului de investiţie „Reabilitarea serviciilor spitaliceşti în domeniul 
medicinei cardiovasculare la Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, 
etaj 5, corp C1”. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentaţiei tehnico-economice, faza Documentaţie de avizare a 
lucrărilor de intervenţie (D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-economici 
pentru realizarea obiectivului de investiţie „Reabilitarea serviciilor 
spitaliceşti în domeniul medicinei cardiovasculare la Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad, etaj 5, corp C1”. Dacă sunt intervenţii? Vă 
rog domnul Sulincean! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte vom vota acest 
proiect de pe ordinea de zi şi chiar salutăm această iniţiativă, v-am ruga 
doar să vă grăbiţi! Pentru că cetăţenii Aradului au nevoie de acest 
serviciu, el în acest moment fiind pe bani la o firmă privată care 
funcţionează în sediul Spitalului Judeţean! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Nu vreţi să le spuneţi colegilor 
dumneavoastră de la Ministerul Dezvoltării care ne întind cam de un an 
de zile cu semnarea contractului de finanţare, că noi ne-am grăbi! Dar 
să ştiţi că acum ne-au anunţat că în zilele următoare vor trimite un 
contract, că până acum nu au avut model că am fost primii în România! 
Să ştiţii!  

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte dacă îmi spuneţi 
şi pe ce axă este depus proiectul! Probabil pe P.O.R.! 

Dl Cionca Iustin: Pe Transfrontalier! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Transfrontalier! Am înţeles! Nu are 

nicio legătură nu? Cu Guvernul României!  
Dl Cionca Iustin: Nu? 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Păi nu! Aşa ne spuneaţi acum câteva 

luni că banii ăştia nu au nicio legătură cu Guvernul României 
Dl Cionca Iustin: Păi banii n-au! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Am înţeles! 
Dl Cionca Iustin: Noi vorbim de ..., 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Am înţeles! Dar în acelaşi timp, vă 

blochează Ministerul Dezvoltarii! Ar trebui să vă hotărâţi! Au sau nu au? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, ştiu că e greu! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Am înţeles! 
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Dl Cionca Iustin: Dar măcar depuneţi un efort de voinţă, să 
ascultaţi măcar ce vă spunem! Finanţarea este din Programul 
Transfrontalier INTERREG România – Ungaria! Guvernul României 
cofinanţează cu 13% acest proiect pe lângă cei 85% puşi de Uniunea 
Europeană şi de noi care punem 2% plus neeligibilele! Dar din păcate 
decizia este la Minister! Fără semnarea contractului de finanţare noi 
oricât ne-am grăbi nu putem să mergem înainte! Asta v-am răspuns la 
întrebarea la care dumneavoastră aţi spus să ne grăbim şi cred că nu aţi 
înţeles că degeaba ne grăbim dacă nu avem semnat contractul! Şi vreau 
să vă mai amintesc dacă tot vă place să politizaţi şedinţa! Au trecut 6 ani 
din cei 7 din actualul exerciţiu financiar, adică 2013 - 2020 în care noi 
trebuia să consumăm banii europeni! Eu oricât m-aş grăbi, dacă 
Ministerul nu se grăbeşte să se organizeze, să ne lase să cheltuim banii 
aceştia, în final muncim degeaba! Astăzi tocmai am primit de la 
Ministerul Dezvoltării un răspuns care ne spune că centura Aradului şi 
încă două proiecte de finanţare pentru două drumuri judeţene, Cuveşdia 
şi unul din nordul judeţului ..., le ştiţi dumneavoastră toate trei proiectele, 
sunt trecute în lista de rezervă! Dar până la o nouă decizie a Ministerului 
nu vor semna contractul cu noi! Dacă nu se grăbesc să semneze 
contractele acestea noi nu o să putem să mergem cu ele înainte! Aşa că 
noi ne-am grăbi, dacă am fi lăsaţi! Poate vorbiţi cu colegii 
dumneavoastră să ne lase să ne facem treaba! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte cu tot respectul, 
dar probabil că ar trebui să ne uităm în propria ogradă mai bine înainte 
de a spune altora ca să ne ajute sau ca să se grăbească! Şi ne amintim 
cu toţi că avem finanţări pe P.N.D.L. inclusiv pentru spitale şi drumuri! 
Nu am dat drumul la niciunul dintre acele proiecte! 

Dl Cionca Iustin: Serios? Aveţi dumneavoastră informaţiile 
acestea?  

Dl Sulincean Marius-Mircea: Aş mai vrea să vă întreb dacă tot 
politizăm, că aşa aţi spus! Când o să dăm drumul la lucrările de pe Arad-
Şiria, Arad-Pîncota ...,  

Dl Cionca Iustin: Când ne lăsaţi! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: .., Pîncota-Buteni! 
Dl Cionca Iustin: Dacă ne lăsaţi! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Noi să vă lăsăm? 
Dl Cionca Iustin: Ne-aţi spus 6 luni, ne-aţi ţinut ..., 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Am înţeles! 
Dl Cionca Iustin: Aţi văzut că domnul Tripa, colegul 

dumneavoastră ..., 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Am înţeles! 
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Dl Cionca Iustin: ..., a luat acte secrete de la A.N.A.P. şi le-a 
publicat pe pagina dânsului!  

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnul preşedinte, nu am vrut să 
spun niciodată, dar mă siliţi să o fac! 

Dl Cionca Iustin: Dar vă rog! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Acte secrete de pe un site oficial, pe 

care intru acum cu telefonul. De acolo erau! Atât erau de secrete!  
Dl Cionca Iustin: Serios! Puteţi intra? 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Da. Oricine poate intra! Să ştiţi că 

oricine poate intra! Domnule preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: Să ştiţi că greşiţi! Domnule Sulincean! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: Şi să stiţi că ce declaraţi acum este public! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Am înţeles. Sigur că da! Tot ce 

declarăm este public! 
Dl Cionca Iustin: Deci e o corespondenţă secretă între Consiliul 

Judeţean şi A.N.A.P.! Pe noi nu ne-au lăsat să publicăm motivele pentru 
care ne-au respins documentaţia. Dumneavoastră aveţi acces pentru că 
aveţi prieteni acolo! Măcar dacă aţi folosi prieteniile acestea să ajutaţi 
proiectele nu să le încurcaţi! Dacă mai sunt intervenţii pe acest proiect? 
Dacă nu mai sunt cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian 
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abţineri?-.  

 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 85/2019 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza 
Documentaţie de avizare a lucrărilor de intervenţie (D.A.L.I.) şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investiţie 
„Reabilitarea serviciilor spitaliceşti în domeniul medicinei 
cardiovasculare la Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, etaj 5, corp 
C1”. 
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Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii de către Spitalul 

de Psihiatrie Căpâlnaş a duratei Contractului de închiriere nr. 
438/26.11.2010. 

 

 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 
de către Spitalul de Psihiatrie Căpâlnaş a duratei Contractului de 
închiriere nr. 438/26.11.2010. La acest punct spuneaţi domnul Sulincean 
că vă abţineţi, că nu am mai reţinut numerele? 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte, spuneam că 
grupul de P.S.D. - A.L.D.E. nu votează deloc! 

Dl Cionca Iustin: Punctul 9? 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Nu votăm şi nu dezbatem!  
Dl Cionca Iustin: Punctul 9? 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Punctul 9 ..., le repet dacă doriţi! 
Dl Cionca Iustin: Da. Nu am reuşit să-mi notez, şi de aceea vreau 

să ...,  
Dl Sulincean Marius-Mircea: Am înţeles! Le repet! 
Dl Cionca Iustin: Pentru că vreau să ..., 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Punctul 9 ..., 
Dl Cionca Iustin: Da.  
Dl Sulincean Marius-Mircea: ..., 10, 11, 19 şi 23! 
Dl Cionca Iustin: Pentru că aici bănuiesc că sunt toate cu vot 

patrimonial, nu le-am verificat, dar bănuiesc că aceasta e decizia 
dumneavoastră că altfel nu cred că ar conta! Atunci vreau la fiecare 
punct să discutăm, ca să înţelegem nu după aceea să spuneţi că nu aţi 
ştiut ce presupune votul sau abţinerea! Atunci o să vă rog, la acest 
punct, doamna secretar să ne spuneţi ce presupune dacă nu trece votul, 
ca să ştie fiecare consilier care sunt urmările! 

Dna Silvana Lupu: Contractul pentru care solicităm aprobarea 
dumneavoastră expiră în 31 martie. Acolo avem Secţia de Psihiatrie a 
Spitalului Judeţean. Nici nu ne-am gândit că nu putem prelungi acest 
contract!  

Dna Crişan Corina-Anka: Domnul preşedinte! 
Dna Silvana Lupu: Nici nu ştim ce putem face mai departe! 
Dna Crişan Corina-Anka: Pot să intervin? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, doamna Crişan! 
Dna Crişan Corina-Anka: E vorba de Spitalul de Psihiatrie, unitate 

distinctă cu personalitate juridică aflată în subordinea Consiliului 
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Judeţean! Nu aparţine de Spitalul Judeţean din Arad! Dacă cumva s-a 
gândit cineva că acei pacienţi ..., astăzi sunt 65 internaţi acolo, ar putea 
fi mutaţi pe alte secţii în Spitalul Judeţean Arad! Eu vreau să vă întreb ce 
se întâmplă? Astăzi e 29, 30 duminică, 31. De luni, unde vom duce acei 
pacienţi bolnavi psihici? Credeţi că le vom găsi loc în alte judeţe, în jurul 
judeţului Arad? Eu nu vreau să politizez sub nicio formă! Eu mă gândesc 
la acei pacienţi, care astăzi sunt internaţi acolo!  

Dl Cionca Iustin: Doriţi să luaţi cuvântul? Vă rog! 
Dl Gligor Ioan: Aş dori să vă întreb, de ce aţi aşteptat până la 31? 

Deci data limită! De ce doriţi ca acest contract să fie pentru 4 ani, în 
ideea în care avem nişte fonduri, nişte finanţări pentru construcţia unei 
noi clădiri? P.N.D.L.-ul din câte ştiu eu în urmă cu doi ani s-a discutat şi 
e vorba de construirea unei noi clădiri! Dumneavoastră vreţi să vă 
întindeţi încă patru ani să nu putem construi acea clădire? Sau de ce 
durata aceasta de 4 ani? 

Dl Cionca Iustin: Eu nu doresc şi nici nu cred că e pe 4 ani! Vă rog 
să veniţi cineva de la aparatul tehnic să explicaţi puţin! Pentru că într-
adevăr noi trebuie să prelungim cu perioada până la care vom construi 
noul spital! 

Dl Gligor Ioan: Şi nu este termen de patru ani în hotărâre?  
Dl Cionca Iustin: Nu. Eu cred că scrie cel mult sau nu ştiu! Vă rog 

să citiţi cum scrie, că am avut şi noi aceeaşi discuţie! Să ştiţi că nici eu 
nu vreau să prelungim! 

Dl Gligor Ioan: Atunci vă mulţumesc că suntem în consens şi 
înţelegeţi despre ce este vorba! 

Dl Cionca Iustin: Da. Vă rog, doamna Graur! 
Dna Graur Viorica: Actul adiţional care expiră în 31 martie 2019, a 

fost semnat în martie 2014! Deci actualul cel care ..., 
Dl Gligor Ioan: Da. Aveţi 5 ani să vă mai gândiţi la el! 
Dna Graur Viorica: Da. Era 5 ani.  
Dl Gligor Ioan: Ok! 
Dna Graur Viorica: În acest moment am propus prelungirea cu 

încă 4 ani, având în vedere contractul pe care îl avem semnat în 
vederea construirii Spitalului de Psihiatrie. În 6 noiembrie 2018 a fost 
semnat acest contract, proiectare plus execuţie, unde în 8 luni de la 
semnarea contractului prestatorul este obligat să ne predea 
documentaţia tehnică în vederea începerii construcţiei. Deci el este în 
termenul de 8 luni, după care are 24 de luni pentru terminarea execuţiei 
construcţiei propriu-zise! La aceste 24 de luni am calculat o perioadă de 
maxim 6 luni în care se fac plăţile! Ultimele plăţi către P.N.D.L.! Pentru 
că aceste plăţi se desfăşoară cam în felul următor! Aceasta este 
procedura! Vin la Consiliul Judeţean situaţiile de lucrări, iar noi trimitem 



17 
 

la Guvern! Guvernul le verifică şi va dura! Deci nu va fi chiar atât de 
repede finalizarea plăţilor, plus că ..., 

Dl Gligor Ioan: Vă puteţi întrerupe puţin? 
Dna Graur Viorica: Sigur! 
Dl Gligor Ioan: Spuneţi-mi, în acest moment în ce stadiu suntem 

vis-a-vis de finanţare şi de când? 
Dna Graur Viorica: În acest moment prestatorul cu care s-a 

semnat contractul este în perioada după cum v-am spus de emitere şi 
de elaborare a documentaţiei tehnice, proiectul tehnic. 

Dl Gligor Ioan: După care mai sunt încă 2 ani ..., 
Dna Graur Viorica: Săptămâna trecută .., 
Dl Gligor Ioan: 2 ani de execuţie. Da? 
Dna Graur Viorica: Săptămâna trecută.., 
Dl Gligor Ioan: Şi atunci de ce cerem din start 4 ani? Aceasta nu 

am înţeles! 
Dna Graur Viorica: Păi eu aceasta încerc să vă explic! 
Dl Gligor Ioan: Păi nu încercaţi să-mi explicaţi! Încercaţi să-mi daţi 

argumente! Pentru că o explicaţie nu mă mulţumeşte!  
Dna Graur Viorica: Păi aceasta este explicaţia! Sunt 8 luni, cu 24 

de luni cu 6 luni şi cu încă 12 luni ajungem la cei 4 ani pe care i-am 
propus pentru prelungire! La un articol este prevăzută o perioadă de 3 
luni înainte de a fi notificat proprietarul în cazul în care această 
construcţie ..., şi noi avem posibilitatea să ne mutăm mai repede!  

Dl Cionca Iustin: Adică, domnul Gligor! Avem o clauză de reziliere 
pe care putem să o activăm, dacă constructorul termină înainte de ceea 
ce s-a angajat prin contract. Dacă în 2 ani de zile terminăm noua 
investiţie, cu 3 luni înainte somăm proprietarul şi reziliem pe cale 
amiabilă această ..., Vă rog domnule Cibotaru! 

Dl Cibotaru Ioan Răzvan: Acel spital trebuie autorizat, trebuie dotat 
cu mobilier şi tot felul de dotări necesare şi abia după aceea se pot muta 
bolnavii în spitalul nou! 

Dl Gligor Ioan: Păi să înţeleg că dumneavoastră odată cu 
construcţia, nu veţi obţine şi autorizaţiile de funcţionare a acelui spital! 
Sau construiţi înainte de a avea avize, sau cum că nu înţeleg? 

Dna Graur Viorica: Domnul consilier, dacă îmi permite domnul 
director! Nu pot să autorizez activitatea într-un imobil până nu ai recepţia 
imobilului! 

Dl Gligor Ioan:  Păi tocmai! Imobilul va fi făcut după un STAS! Nu? 
Poate fi făcut..., 

Dl Cibotaru Ioan Răzvan: Va trebui recepţionat ..., 
Dl Gligor Ioan: Ok. 
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Doamna Crişan, vă rog! 
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Dna Crişan Corina-Anka: Da. Eu pot să înţeleg că punem întrebări 
şi chiar mă bucur că le lămurim! Din păcate legislaţia în România nu îţi 
permite dacă ai primit un aviz de construcţie în momentul în care ai 
finalizat să-ţi şi elibereze documentele! Nu! Din păcate mai începe o 
procedură de verificare a unei construcţii şi nu numai a unei construcţii, 
inclusiv a ce mobilier ai acolo, felul în care sunt aşezate celelalte servicii 
medicale conexe! Din păcate! 

Dl Cionca Iustin: Bun. Numai puţin! Noi cred că acum intrăm în 
nişte discuţii tehnice! Eu sunt de acord cu domnul Gligor şi spun că nu e 
nevoie să punem mai mult decât perioada în care terminăm şi putem să 
punem în funcţie noul spital! Şi tocmai din acest motiv, la capitolul 8 la 
încetarea contractului la litera c), am scris aşa: ”prin denunţare 
unilaterală de către chiriaş” adică de către noi, cu notificarea prealabilă a 
proprietarului cu 60 de zile înainte de data încetării, în cazul reorganizării 
sau relocării activităţii chiriaşului”. Acum eu zic că prin această clauză 
noi ne asigurăm posibilitatea să încheiem contractul acesta mai repede 
de cei 4 ani pe care personalul tehnic l-a propus! Dar până la urmă ne şi 
rezervăm o siguranţă, că dacă cumva apar elemente ..., nu ştiu să zicem 
că se sistează P.N.D.L.-ul, nu mai putem să accesăm bani, nu ştii ce se 
poate întâmpla, o criză! Să ne lăsăm totuşi posibilitatea, să avem 
activitatea aceasta şi să nu punem în pericol desfăşurarea activităţii! 
Dacă doriţi un amendament ..., dar eu zic că ne acoperă această clauză! 
Doamna Crişan! 

Dna Crişan Corina-Anka: Da, mă scuzaţi! Ultima intervenţie promit! 
În 2017 Spitalul Căpâlnaş a avut vizita de evaluare în vederea 
acreditării. Următoarea vizită de evaluare în vederea acreditării se face 
la maxim 5 ani de zile. Vă rog să mă credeţi sunt evaluator de spitale, 
am şi muncim în urmă cu trei ani pentru ..., am fost la evaluări de spitale 
în ţară! Primul lucru pe care ţi-l cere orice echipă care vine să îţi 
evalueze spitalul este fie Cartea Funciară, contractul în baza căreia tu 
funcţionezi acolo şi acorzi servicii medicale! Au să întrebe, de ce nu 
aveţi contract de închiriere? Şi să ştiţi că nu o să zică „A dar voi acordaţi 
asistenţă medicală bună”! Nu! Se pune un „Nu” la acel criteriu şi se 
socoteşte la punctajul pe care îl iei în urma evaluării! Mulţumesc!  

Dl Ţolea Adrian-Florin: Şi eu aş vrea două cuvinte! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Ţolea Adrian-Florin: Deci domnul preşedinte, ni s-a spus şi în 

comisie, proiectul este în regulă! Contractul! Este în regulă şi ce spune 
doamna Crişan! Ce cred eu că este în neregulă, este faptul că dacă în 
31 ne expiră contractul şi noi venim în 29 să aprobăm noul contract, 
riscăm să se întâmple ce se întâmplă astăzi! Deci trebuia să veniţi puţin 
mai repede! Aceasta e în neregulă!  
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Dl Cionca Iustin: În regulă. Eu spun că astăzi dacă noi suntem 
înţelepţi şi nu tranşăm politic un subiect atât de delicat nu e târziu deloc! 
Acum domnul Ţolea, cu tot respectul! Cred că nu vă aşteptaţi ca eu ca 
preşedinte al Consiliul Judeţean să mă uit la fiecare contract când 
expiră? Funcţionarii l-au pus pe ordinea de zi, noi l-am pus acum să îl 
dezbatem! Sincer nici nu m-am gândit că un astfel de subiect, care până 
la urmă e subiect banal ..., că întotdeauna am venit în ultima lună! O să 
le cer funcţionarilor să ia din timp! Adică ştiţi cum e? Noi ne gândim dacă 
cumva prind o luptă politică între noi să îşi ia din timp ca să putem să 
respingem de vreo trei ori! Eu cred că din respect faţă de munca celor 
care au făcut acest proiect şi din respect faţă de cei care sunt acolo, 
lucrează, sunt internaţi şi care dacă nu ar avea acum prelungirea 
contractului ..., o să avem o problemă! Pentru că noi nu putem plăti 
chiria dacă nu avem prelungirea contractului şi nu putem spune nici că 
au întârziat! Sunt în termen. Puteau să o facă mai demult, dar nu 
înseamnă că noi astăzi nu putem să o rezolvăm ca să ieşim din impasul 
acesta! Tocmai de aceea am şi vrut să avem o discuţie, mizând că veţi 
înţelege situaţia de excepţie şi reveniţi asupra supărării dumneavoastră! 
Domnul Sulincean, vă ascult! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte! Am spus că nu 
dezbatem şi nu o să votăm! Dar mă văd nevoit să fac o completare! Deci 
vă repet! Azi este prima formă de protest şi sunt cinci proiecte la care nu 
votăm şi nu dezbatem! Dacă vom continua aşa să nu ne respectăm şi 
pe noi şi pe cetăţenii judeţului Arad, ele vor fi mai multe! Mergând până 
la ultima formă de protest, în care nu mai venim deloc! 

Dl Cionca Iustin: Am înţeles! Eu doar vreau să vă spun că până la 
urmă toţi am fost aleşi aici ca să rezolvăm probleme de administrare a 
judeţului, nu să ne certăm între noi! Va ascult domnul Feieş! 

Dl Feieş Cristian: Să înţeleg că Partidul P.S.D. sau Gruparea 
P.S.D. - A.L.D.E., protestează faţă de bolnavii psihici din judeţul Arad? 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Aţi înţeles tot, domnul Feieş! Aşa cum 
înţelegeţi dumneavoastră! 

Dl Cionca Iustin: Bun. Mai sunt intervenţii la acest subiect? Dacă 
nu mai sunt, eu o rog pe doamna secretar să ne spună ce se întâmplă 
dacă nu trece hotărârea astăzi din punct de vedere juridic? Ce pierderi 
se pot întâmpla? Pentru că e clar că noi ceilalţi de la P.N.L., U.D.M.R., 
P.M.P., nu avem numărul necesar de voturi ca să promovăm acest 
buget. Şi vreau să ştiu care sunt consecinţele juridice şi cine plăteşte 
diferenţa? 

Dna Silvana Lupu: O întrebare delicată şi dificilă, pentru că nu ştiu 
ce să spun! Nu avem contract din întâi! Nu avem contract! Temeiul 
juridic să plătim chiria acolo! Ne putem gândi la o tacită relocaţiune, dar 
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s-ar putea să fie cu probleme! Deci nu este o situaţie corectă, ce 
urmează după 31! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moşneag! 
Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Da mulţumesc! Apelez totuşi la 

înţelepciunea colegilor! Având în vedere, faptul că de luni începând orice 
se poate întâmpla în acel spital! Un pacient să alunece, să-şi rupă o 
mână, sau ştiu eu să păţească ceva şi vor fi urmări! Urmările până la 
urmă se vor întoarce aici spre...,  

Dl Săbău Gheorghe: Care vor fi urmările? 
Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Păi gândiţi-vă! Eu ştiu! Doamne fereşte! 

Poate să cadă unul de pe scară, se urce pe o scară să..., 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Haideţi să nu facem o polemică! Să 

vorbim ..., 
Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Păi nu este polemică! Gândiţi-vă foarte 

bine că este o responsabilitate a noastră domnilor colegi! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule Moşneag, responsabilitatea 

noastră este faţă de toţi cetăţenii judeţului Arad! 
Dl Cionca Iustin: În regulă. Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Inclusiv faţă de cei care au primării 

conduse de P.S.D.! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, greşiţi şi e decizia 

dumneavoastră şi chiar nu mă interesează! Eu trec la vot! Până la urmă 
fiecare dintre dumneavoastră are propria raţiune. Văd că a venit aici o 
domnişoară care v-a legat pe toţi la mână. E ambasadoarea domnului 
Tripa. Dacă dumneavoastră ca oameni totuşi cu anumită înţelepciune, 
acceptaţi să vă tragă cineva de sfori aşa şi să puneţi în pericol o 
instituţie atât de delicată, e problema dumneavoastră! Mai vreţi să 
interveniţi?  

Dna Crişan Corina-Anka: Da. 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte, nu încercaţi să 

ne duceţi în derizoriu! Decizia este a noastră! 
Dl Cionca Iustin: Nu încerc că am văzut! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Cum de multe ori probabil decizia 

dumneavoastră nu a fost a dumneavoastră, dar am trecut cu vederea! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog doamna Crişan! 
Dna Crişan Corina-Anka: Vă rog să mă credeţi că n-am crezut 

niciodată că la Spitalul Căpâlnaş după ce am reuşit să aducem medici..., 
Gândiţi-vă că e poziţionat la 100 de km de municipiu! Sunt medici care 
au acceptat să lucreze acolo şi fac naveta, sau stau acolo! Nu am crezut 
că legat de Căpâlnaş o să discutăm astăzi despre contractul de 
închiriere şi faptul că pacienţii aceia stau legal în acea clădire sau nu! 
Deci chiar mi se..., Să ştiţi că sunt ani de zile, cred că 30 de ani de când 
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Spitalul Căpâlnaş niciodată până astăzi nu a avut mai mult de doi 
medici! Iar astăzi sunt mai mult de doi medici! Aceste eforturi eu nu le-aş 
arunca chiar aşa în zadar! 

Dl Cionca Iustin: Doamna Crişan! 
Dna Crişan Corina-Anka: Iar vis-a-vis de ambasadoarea de care 

povesteaţi ..., domnişoară sau doamnă aţi zis că sunteţi asistent medical 
în devenire? 

Dl Săbău Gheorghe: Ce treabă aveţi cu ea? 
Dl Cionca Iustin: Dar credeţi că domnişoara face ce vrea? Haideţi 

aici e misiunea de la partid! Am înţeles! Haideţi să trecem mai departe! 
Până la urmă răspundem, suntem majori toţi şi fiecare ..., Mai doriţi să 
interveniţi, domnul Sabău? 

Dl Săbău Gheorghe: Da! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Săbău Gheorghe: Mă uit aşa să mă gândesc, vorbind de „trasul 

cu sfoara”! 
Dl Cionca Iustin: Da  
Dl Săbău Gheorghe: Trei bravi bărbaţi acolo sunteţi traşi de ..., 

Acum doi! Sunteţi ”traşi cu sfoara” de domnul Falcă! Marele ..., 
Dl Ispravnic Cristian-Ilie: Vizionar! 
Dl Cionca Iustin: Să-mi arătaţi sfoara! 
Dl Săbău Gheorghe: Atunci ce vorbim! Să nu mai vorbim! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Este invizibilă domnule preşedinte! 

Dar există! 
Dl Cionca Iustin: Deci domnul Sulincean, acum nu ştiu dacă 

sesizaţi ridicolul! L-am auzit pe domnul Purcaru când vă întreba ce e cu 
acelea pe braţ şi văd că o are şi dânsul acum! Deci puneţi oamenii 
aceştia cu capul în pământ! Chiar nu înţeleg de ce trebuie să facem 
genul acesta de manifestări de umilinţă! Dar până la urmă e alegerea 
dumneavoastră! Vă rog domnul Plaveţi! 

Dl Plaveţi Ioan: Domnul preşedinte nu aş fi vrut să intervin, dar 
nivelul discuţiei este foarte scăzut şi vreau să intervin spunându-vă că 
noi avem obligaţie în primul rând juridică de a presta activitate în 
Consiliul Judeţean şi vreau să reamintesc tuturor colegilor că noi trebuie 
să discutăm aceste proiecte din două considerente! Considerentul legal, 
de legalitate şi considerentul de oportunitate! Eu nu cred că este corect 
ca cineva să îşi anunţe neparticiparea la dezbaterea unei proiect de 
hotărâre şi evident al votului, atât timp cât nu are un conflict de interese 
sau de incompatibilitate în dezbaterea subiectului! Haideţi să ne amintim 
de jurământul care l-am depus şi dacă ne-a tremurat inima atunci când 
am depus jurământul că ne vom preocupa de toate problemele pe care 
le are comunitatea Judeţului Arad! Mulţumesc!  
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Dl Cionca Iustin: Mulţumesc! Vă rog! 
Dl Butunoi Adrian-Cătălin: Aş vrea să-l completez pe domnul coleg 

Plaveţi! Da domnul coleg aveţi perfectă dreptate! Toate primăriile 
indiferent de culoarea politică, tot ce deţine Aradul, au nevoie de 
respectul şi de munca noastră! Nu doar cei „galbeni”! Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Dar domnul Butunoi, înţeleg că suneţi supăraţi! 
Am înţeles! Sunteţi supărat că n-am alocat noi corect 7,5%. Dar de ce 
nu sunteţi supăraţi şi pe Guvern care a împărţit 17,5% şi vă dau 
exemplu Chişinău-Criş că vă tot place! Chişinău-Criş a primit din 17,5% 
din impozitul pe venit 0! La fel cum au primit toate oraşele şi mai multe 
comune. Dacă aţi fi cu principii, atunci aţi fi supăraţi şi pe colegii 
dumneavoastră care au împărţit banii după nişte formule cum au crezut 
ei! Să ştiţi că şi noi am făcut la fel! Unii dintre colegii dumneavoastră nu 
au făcut cerere iar cei care n-au ..., 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Vă rog să ne spuneţi şi nouă formula 
pe care aţi folosit-o domnule preşedinte! 

Dl Cionca Iustin: Eu nu v-am întrerupt! Dar v-am explicat-o! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Pentru că celelalte sunt pe formule! 
Dl Cionca Iustin: Domnule Sulincean! Eu chiar să ştiţi ..., 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Am înţeles! Nu doriţi să trecem mai 

departe? 
Dl Cionca Iustin: Ba da! Nu doresc! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Cred că stăm ..., 
Dl Cionca Iustin: M-aţi întrebat şi daţi-mi voie să vă răspund! 

Formula pe care am folosit-o a fost cea pe care v-am spus-o şi la 
şedinţa de data trecută! Pentru primarii care nu au solicitat bani, nu le-
am dat. Pentru primarii care nu au venit să-şi susţină cererile, le-am dat 
ce am considerat noi că este prioritar. Întrebaţi dacă vreun primar de-al 
dumneavoastră a fost la mine la Consiliul Judeţean să-şi motiveze cum 
scrie în lege cererile şi dacă au fost eu îmi cer scuze public! Dar eu vă 
spun că nu a fost niciunul! Toţi care au fost am discutat ..., Vă rog 
domnul ..., 

Dl Gligor Ioan: O singură întrebare domnule preşedinte! În 
momentul în care se depune o solicitare nu este şi motivată? 
Consideraţi că e necesar să aveţi ..., 

Dl Cionca Iustin: Da pentru că ...,  
Dl Gligor Ioan: ..., să purtaţi un dialog cu respectivul primar sau 

respectiva unitate? 
Dl Cionca Iustin: Ba da! Dar trebuie să vină să şi-o susţină! 
Dl Gligor Ioan: Deci simpla cerere argumentată, susţinută cu 

argumente, nu este suficientă! 
Dl Cionca Iustin: Nu! 



23 
 

Dl Gligor Ioan: Trebuie şi verbal! 
Dl Cionca Iustin: Nu! Haideţi să vă spun! 
Dl Gligor Ioan: Mulţumesc! 
Dl Cionca Iustin: Eu am făcut cerere la P.N.D.L. pentru şapte 

drumuri judeţene. Mi-au aprobat trei. Mi-au dat vreo explicaţie? Sau 
dumneavoastră v-au dat vreo explicaţie? 

Dl Gligor Ioan: Eu v-am rugat să-mi răspundeţi la o întrebare 
simplă! 

Dl Cionca Iustin: Dar v-am răspuns! 
Dl Gligor Ioan: Nu ce aţi procedat sau cum aţi procedat 

dumneavoastră! În acelaşi timp cei 17,5 au fost după lege. O formulă 
legală am înţeles!  

Dl Cionca Iustin: Păi şi aici tot pe lege! 
Dl Gligor Ioan: Dumneavoastră aţi facut după o formulă ..., Nu ştiu! 
Dl Cionca Iustin: Votată de ..., 
Dl Gligor Ioan: Arhaică. Sau nu ştiu! Nu ştiu de unde aţi scos-o! 

Egal. Nu mă interesează de unde aţi scos formula! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor! E votată de o majoritate din 

Consiliul! Deci este lege. O hotărâre dată de Consiliul judeţean! 
Dl Gligor Ioan: Până a ajuns la vot a fost stabilită! 
Dl Cionca Iustin: V-am explicat cum! 
Dl Gligor Ioan: S-a stabilit un mod cum aţi vrut dumneavoastră să 

împărţiţi! Ok. 
Dl Cionca Iustin: Păi dacă nu scrie în lege! 
Dl Gligor Ioan: Ok! Dar dacă niciunde în lege nu spune că trebuie 

vină! De ce trebuie să vină neaparat faţă în faţă sau ”tet - a - tet„ ca să 
vă explice! 

Dl Cionca Iustin: Pentru că aşa e normal! Şi eu am mers faţă în 
faţă cu ministrul ..., 

Dl Gligor Ioan: Ok! Nu a putut să vină! 
Dl Cionca Iustin: ..., dumneavoastră! 
Dl Gligor Ioan: Ok. Din anumite motive nu au fost în stare să 

ajungă până aici! Datorate ..., eu ştiu! 
Dl Cionca Iustin: Aşa este! Data viitoare ..., 
Dl Gligor Ioan: Nu ştiu! Datorită distanţei foarte mare între localităţi 

şi nu au putut să vină! 
Dl Cionca Iustin: Data viitoare vor veni! Vă asigur! Totuşi eu cred 

că e normal să ne susţinem cererile! Şi nu ..., dacă îmi cere unul 10 
miliarde, trebuie să-i dăm toţi banii lui, că a făcut cerere scrisă! Haideţi 
să fim serioşi! Bun. Haide să trecem la vot, că e clar oricum şi dacă vreţi 
nu puteţi! Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
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Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 
Domnii consilieri judeţeni: Butunoi Adrian Cătălin, Duruş Daniel-

Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea, nu îsi exprimă votul la acest punct de pe 
ordinea de zi. 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, a părăsit sala de şedinţă 
în timpul votării şi dezbaterii acestui punct de pe ordinea de zi. 

 
 
Nu a fost întrunit cvorumul necesar pentru adoptarea unei hotărâri. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Solicit executivului să luaţi măsurile care 

consideraţi că trebuie din punct de vedere legal pentru rezolvarea 
problemei! Este o situaţie de criză şi chiar nu e de glumă!  

 

 

Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului-clădire „Centrul de 

îngrijire de zi şi consiliere copii şi părinţi Ineu” situat în Oraşul Ineu, str. 
Republicii nr. 16, din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul 
public al Oraşului Ineu.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului-

clădire „Centrul de îngrijire de zi şi consiliere copii şi părinţi Ineu” situat 
în Oraşul Ineu, str. Republicii nr. 16, din domeniul public al Judeţului 
Arad în domeniul public al Oraşului Ineu. Este una dintre cele la care aţi 
spus că vă abţineţi. Fără votul dumneavoastră, nu vă mai reamintesc, nu 
trece! Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
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Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 
Domnii consilieri judeţeni: Butunoi Adrian Cătălin, Duruş Daniel-

Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea, nu îsi exprimă votul la acest punct de pe 
ordinea de zi. 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, părăseşte sala de 
şedinţă în timpul votării şi dezbaterii acestui punct de pe ordinea de zi. 

 

 

Nu a fost întrunit cvorumul necesar pentru adoptarea unei hotărâri. 

 
 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul Local al 

Comunei Frumuşeni de trecere a unui imobil din patrimoniul Comunei 
Frumuşeni în patrimoniul Judeţului Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind solicitarea către 

Consiliul Local al Comunei Frumuşeni de trecere a unui imobil din 
patrimoniul Comunei Frumuşeni în patrimoniul Judeţului Arad. Este iar 
trecut la dumneavoastră, ştiţi despre ce e vorba, numai să nu spuneţi că 
nu aţi ştiut! Doriţi explicaţii? 

Dl Moţ Petru: Vă asigurăm că am citit toate proiectele de pe 
ordinea de zi! 

Dl Cionca Iustin: Aşa! Şi nu vă interesează să ..., 
Dl Moţ Petru: Şi le-am înţeles! Domnule preşedinte, am anunţat că 

nu ..., 
Dl Cionca Iustin: Ok! Am înţeles! 
Dl Moţ Petru: Vă rugăm să treceţi la vot şi să ..., 
Dl Cionca Iustin: Am înţeles! Cine este pentru? 20 voturi (Cionca 

Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
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Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri?-.  
 
 
 

Domnii consilieri judeţeni: Butunoi Adrian Cătălin, Duruş Daniel-
Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea, nu îsi exprimă votul la acest punct de pe 
ordinea de zi. 

 
 
 
Nu a fost întrunit cvorumul necesar pentru adoptarea unei hotărâri. 

 
 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării din bugetul 

Judeţului Arad a 40 de autobuze second-hand. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

achiziţionării din bugetul Judeţului Arad a 40 de autobuze second-hand. 
Există un amendament. Dacă îl mai susţineţi? Vă rog! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Da. Am un amendament care a şi 
trecut la mine la comisie şi spun în el, să folosim suma respectivă de 
bani pe care am destinat-o cumpărării acelor autobuze, 40 de autobuze 
second-hand, 2 milioane şi ceva de mii de euro ca şi avans pentru a 
cumpăra acele autobuze noi, în leasing! 

Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul director să veniţi la..., 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domule preşedinte! Îmi permiteţi?  
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Vă mulţumesc domnule preşedinte! Aş 

avea o intervenţie, dacă îmi permiteţi! Eu sunt unul dintre oamenii care 
aş fi de acord cu aceasta abordare, pentru că orice achiziţie de utilaj sau 
de autobuz nou ar fi un plus. Trebuie să vedeţi două lucruri! Primul lucru! 
Pe fonduri europene Consiliul Judeţean nu are nici o axă deschisă prin 
care poate depune un proiect pentru achiziţie de autobuze sau autocare 
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noi! Deci din acest punct de vedere nu suntem în rândul municipiilor 
care reuşesc acest lucru. De ce 40? Pentru că nu am purtat această 
discuţie, dar vă spun că 40 este pentru că începând cu ..., din decembrie 
C.T.P. Arad va prelua toate rutele din judeţ! O parte dintre aceste rute, 
sunt rute care au călători foarte mulţi şi pot fi pe profit, pentru că nu poţi 
să achiziţionezi un autobuz sau un autocar nou dacă nu ai profit! Dar 
multe dintre celelalte rute să ştiţi că sunt rute sociale! Pentru a nu pierde 
legătura între localităţi între anumite comunităţi mai mici şi centrele de 
comună sau centrele de oraş, există rute care în acest moment prin 
votul dumneavoastră punem bani la subvenţie! Astfel încât 
achiziţionarea de autobuze noi ar duce la un dezechilibru şi mai mare al 
acestora! Propunerea noastră de 40 de autobuze second-hand se referă 
la acoperirea tuturor rutelor din judeţ care marea majoritate a lor să ştiţi 
că nu sunt profitabile, doar dacă ridicăm preţul biletului! Dar asta este o 
altă discuţie cu care niciodată nu a fost nimeni de acord. Dar în acest 
moment eu cred că 40 de ..., 2 milione de euro sunt maşini de 5, 6 ani 
de zile care vor face faţă rigorilor transportului comun, în judeţ. Mai ales 
când sunt rute care sunt sociale! Repet! Dar este decizia 
dumneavoastră iar mai departe vom vedea ce decizie luăm. Vă 
mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: O rog pe doamna director economic, să îmi 
spună dacă propunerea ..., adică dacă amendamentului este fezabil din 
punct de vedere financiar! 

Dna Ribovici Gheorghina: Deci leasingul financiar este o formă de 
împrumut. Este o formă a datoriei publice locale, ca atare intră în gradul 
de îndatorare al Consiliului Judeţean. Am făcut o estimare, urmare a 
amendamentului făcut, un rulaj al gradului de îndatorare. Noi am dat o 
hotărâre în care intenţionăm să contractăm un credit de 50 de milioane 
anul trecut şi gradul de îndatorare la ora actuală cu veniturile actuale 
comunicate ..., cu estimările pe ani 2020 - 2021 nu ne permite 
contractarea nici acelui 50 de milioane de lei credit! Dacă ..., am făcut un 
rulaj cu o variantă a gradului de îndatorare şi cu aceşti 47 de milioane, 
de fapt 9 milioane cât ne-a dat C.T.P.-ul valoarea! Ce înseamnă 
valoarea în leasing a acestor autobuze noi, 9 milioane 800 şi ceva de mii 
de lei, cu un avans de 10%, gradul de îndatorare atinge 36%! Deci 
aceasta este una! Gradul de îndatorare nu ne permite! Mai mult, în 
Ordonanţa de Urgenţă nr. 14 s-au aprobat plafoanele privind finanţările 
rambursabile care pot fi contractate, care sunt contractate şi care 
urmeză să fie contactate de către toate U.A.T.-urile pe teritoriul 
României în anul 2019 care este la limita sumei de 1 milion 200 ...,1200 
milioane lei, mă scuzaţi! Se poate observa, dacă nu, vă pot pune la 
dispoziţie! Pe site-ul Ministerului de Finanţe, în data de 6 martie a avut 
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loc ultima şedinţă a Comisiei de autorizare a împrumuturilor locale în 
care să menţionează că acest plafon a fost consumat în integralitate 
începând din data de 8.10.2018. Deci plafonul pe România, să fim 
autorizaţi să putem trage un împrumut nu există în 2019! Mai mult sunt 
în aşteptare cereri în valoare de 17 milioane de euro. Sunt documente 
pe care pot să le pun la dispozitie! Dar nu putem înainta Comisiei de 
Autorizare! Una dintre condiţiile pe care trebuie să le conţină dosarul 
pentru autorizare este încadrarea în grad de îndatorare, care este 
depăşit şi cu acel credit de 50 de milioane lei pe care l-am aprobat anul 
trecut. După hotărârea dată în cursul anului gradul de îndatorare ..., că 
aveam alte venituri estimate, după alte reguli, după altă lege a bugetului 
de stat ne permitea să contractăm dar era consumat gradul pe 2019 şi ni 
s-a spus că încă nu e momentul. Să vedem dacă mai renunţă unii în 
cursul anului! Deci acum este oficial! Mai multe .., 

Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Sabău! 
Dl Sabău Gheorghe: În primul rând vreau să-l contrazic pe domnul 

vicepreşedinte Sergiu Bîlcea! Din ce ni s-a spus nouă la comisie, aceste 
autobuze nu au 5, 6 ani vechime! Au 9, 10 ani vechime şi kilometri nu se 
ştie exact! Una! Domnule aşa ni s-a spus la Comisie, de oameni 
competenţi din Consiliul Judeţean 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu! Vă spun eu ce v-a spus domnul 
director, pentru că am avut aceiaşi discuţie cu el! 

Dl Sabău Gheorghe: Staţi să termin! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Da. Vă rog! 
Dl Sabău Gheorghe: Kilometri nu ştim, dar sperăm să nu aibă 

dacă le veţi lua kilometri care le-au avut celelalte pe care le-am luat, 12 
13 ani şi peste 1 milion de kilometri! Deci dacă facem aşa achiziţii, mai 
bine nu! Sau luăm noi ..., uitaţi luaţi exemplul Clujului, Timişorii care au 
autocare electrice! Noi tot cu vechituri vrem să venim! Sau are cineva 
interese aici! Să achizţioneze de nu ştiu unde şi de la nu ştiu cine aceste 
autobuze!  

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Sabău, vreau să întăresc încă o 
dată ce am spus adineauri! Doar municipiile reşedinţă de judeţ în 
România sunt eligibile pe fonduri europene pentru achiziţionarea de 
autobuze noi! Aradul are în acest moment proiect european de achiziţie 
de tramvaie şi autobuze noi. Astfel încât la fel ca şi Timişoara, ca şi 
Clujul, ca şi Oradea, încet, încet, Municipiul Arad pentru că are acestă 
posibilitate va achiziţiona autobuze noi! Repet Consiliul Judeţean în 
acest moment nu are posibilitatea pe fonduri europene de a depune 
proiect! Ca să închidem subiectul, să nu facem aceste comparaţii pentru 
că din nou dăm dovadă că nu cunoaştem ceea ce se întâmplă în 
România! Al doilea lucru! Dorinţa noastră a fost şi de aceasta am pus o 
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sumă mai mare de bani, pe cele 4 loturi de achiziţie pentru a vedea 
unde mergem! Noi sperăm! Domnul director spunea că 8, 9 ani este 
maxim. Eu unul sper că vom găsi soluţie la licitaţie, mai ales că este un 
lot important pe fiecare număr de autobuze, să găsim varianta mai nouă! 
Dar repet! Nu mai loviţi în spaţiul public acest lucru că nu luăm! Nu 
putem lua fonduri europene! Mâine dimineaţă am depune proiect pe 
fonduri europene pentru achiziţie, iar doamna Ribovici aceasta v-a spus!  
Nu avem cum să ne împrumutăm la 40 de autobuze noi, pentru că nu 
există limită de garantare în România! Statul român nu garantează 
creditele administraţiei locale! Aceasta v-a spus dânsa, dacă nu aţi 
înţeles! Acesta este mesajul! România anului 2019, Guvernul P.S.D. nu 
garantează creditele administraţiei locale pentru că nu ştiu cât vor 
încasa la bugetul de stat! Aceasta v-a spus doamna Ribovici! Astfel 
încât pentru a acoperi toate cele 40 de rute care vor intra în operarea 
Consiliului Judeţean şi a C.T.P-ului, trebuie să achiziţionăm second-
hand! Aceasta este plapuma cu care ne putem acoperi! Să spun, cu 
care ne putem întinde! Dar întrebarea mea este alta. Aş vrea să văd şi 
de la dumneavoastră un proiect pe care îl susţineţi! Pentru că am văzut 
că nici măcar centura sau drumurile pe care le avem, nu le putem 
contracta! Pentru că Guvernul României chiar îşi bate joc de Arad! Iar 
dumneavoastră văd că în momentul de faţă faceţi un joc atât de mic 
încât ..., acesta este nivelul! Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău, aş vrea să reamintim încă o dată 
că suntem singurul Consiliul Judeţean din România care mai are 
Compania de transport! Sigur că putem să facem şi noi ce au făcut 
ceilalţi! Să o desfiinţăm. Însă legea ne obligă să dăm subvenţii 
particularilor. Eu zic că s-a făcut o greşeală la nivel naţional şi dacă tot 
am avut şansa să moştenim această Companie de transport, haideţi să 
ne dăm silinţa să o ţinem mai departe! Şi dumneavoastră aţi dat şi un 
vot. Ne-am obligat ca până la sfârşitul anului să preluăm aceste trasee şi 
să nu mai reînnoim contractele cu operatorii privaţi! Acum ar trebui să 
discutăm cum punem în practică această decizie, pe care am luat-o! Nu 
mai putem reveni! La sfârşitul anului expiră licenţele operatorilor privaţi! 
Înseamnă că noi, Compania de transport preia ..., preluăm tot judeţul şi 
evident că vom face profit! Ce greşeală s-a făcut până acum? S-au dat 
toate traseele rentabile operatorilor privaţi care se duc pe profit şi noi ne- 
am ţinut toate celelalte pe care nu le-a vrut nimeni! Putem corecta lucrul 
acesta acum dacă găsim o soluţie pe care să o punem în practică! 

Dl Gligor Ioan: E o afirmaţie grea domnule preşedite! Nu s-au dat! 
S-au atribuit conform licitaţiei, din câte ştiu eu! Nu s-au dat! 

Dl Cionca Iustin: Da. Dar e o decizie politică. Să ştiţi! 
Dl Gligor Ioan: Nu ştim. 
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Dl Cionca Iustin: Putem dacă voi vreţi acum, putem să o luăm la 
fel! Să desfinţăm C.T.P.-ul ..., 

Dl Gligor Ioan: Respectivele trasee, nu puteţi să afirmaţi că s-au 
dat! Bănuiesc că s-au licitat!  

Dl Cionca Iustin: S-au licitat, domnul Gligor! 
Dl Gligor Ioan: Corect! Mulţumesc frumos! 
Dl Cionca Iustin: Acum, haideţi că ne legăm de cuvinte! Aţi înţeles 

ce am vrut să spun?S-au licitat. Am corectat. E în regulă? Rămânem cu 
aceiaşi problemă! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte! Haideţi să 
trecem la vot! Am un amendament! Îl supuneţi la vot?  

Dl Cionca Iustin: Îl supun, însă aş fi vrut să vă dau nişte explicaţii 
pentru că lansăm tot felul de poveşti fără să cunoaştem adevărul! Cine 
face comparaţia între judeţul Arad şi oricare alt judeţ face comparaţie 
între un consiliu judeţean şi o primărie! Acesta este motivul pentru care 
consiliile judeţene nu au fost eligibile pentru că nefiind interesaţi 
preşedinţii de consilii judeţene de la P.S.D. care au fost întrebaţi nu au 
cerut să fie incluşi acolo! Poate data viitoare o să depunem noi un 
amendament ca pe lângă municipiile reşedinţă de judeţ să fim eligibili şi 
noi consiliile judeţene şi atunci ştiţi că pe fonduri europene nu putem să 
cumpărăm decât autocare noi! Dar haide să vedem ce facem ca să 
punem în practică decizia pe care am luat-o! Noi astăzi am venit cu o 
soluţie! Executivul. O să supun la vot bineînţeles amendamentul 
dumneavoastră, însă înţelegeţi că nu e legal! Eu în locul dumneavoastră 
nu l-aş mai susţine!  

Dl Sulincean Marius-Mircea: Nu e legal?  
Dl Cionca Iustin: Păi nu e legal dacă ..., 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Doamne fereşte! Atunci nu îl susţineţi! 

Cum să faceţi ilegalităţi! 
Dl Cionca Iustin: Păi nu! Trebuie să fac, pentru că e 

amendamentul dumneavoastră! Nu pot să vă spun. Nu e prima dată 
când susţineţi un amendament ilegal! E decizia dumneavoastră! Puteţi 
să-l retrageţi dacă consideraţi că explicaţiile au fost lămuritoare! Dacă 
nu, putem să-l supunem la vot! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte, v-am ascultat cu 
foarte mare atenţie şi mă minunam aşa în mintea mea, un gând nu îmi 
dădea pace! Tot spuneţi dumneavoastră că consiliile judeţene au fost 
excluse! Să ştiţi că eu sunt de acord dacă doriţi să retragem proiectul 
acesta de pe ordinea de zi şi să discutăm cu colegii noştri şi ai 
dumneavoastră de la municipiu şi să facă ei achiziţia respectivă, pentru 
că ei pot! 

Dl Cionca Iustin: Cine? Municipiul să cumpere pentru noi?  
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Dl Sulincean Marius-Mircea: Municipiul să cumpere pentru C.T.P! 
Dl Cionca Iustin: Uite acum sunt minunat şi eu de ce propuneţi! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Păi dar de ce nu? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnul preşedinte! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul preşedinte, vedeţi dacă vorbim 

prea mult! Începem să râdem unii de alţii că vorbim prostii! Haideţi să-i 
dăm drumul la vot! Nu votează! Nu votează! Haideţi! Punct! 

Dl Sabău Gheorghe: Păi hai să vedem cine e acţionar majoritar la 
C.T.P? Cât avem noi şi cât are primăria? 

Dl Cionca Iustin: Ce importanţă are? 
Dl Sabău Gheorghe: Cât avem noi? 
Dl Cionca Iustin: Ce importanţă are? 
Dl Sabău Gheorghe: Dar are importanţă! Primăria are 90 şi ..., Nu? 
Dl Cionca Iustin: Suntem acţionari minoritari. 20? Cât avem? 
Dl Sabău Gheorghe: Nu avem 20! 
Dl Cionca Iustin: 27..., domnul Sabău, 27% ! 
Dl Sabău Gheorghe: Nici atât nu avem!  
Dl Cionca Iustin: Dacă domnul director vă spune! 
Dl Sabău Gheorghe: Bun 30! Şi 70 are primăria! Ce vorbim! 
Dl Cionca Iustin: Dar încă o dată! Ascultaţi-mă! Eu aş propune la 

vot şi ce spune domnul Sulincean dacă ar fi legal! Dar este Programul 
Judeţean de Transport! Municipiul nu poate să desfăşoare activităţi de 
transport în judeţ şi acum aveţi coleg acolo care se pricepe! Întrebaţi-vă 
colegul dumneavoastră! Bun. Cine este de acord cu amendamentul 
comisiei? Nu ştiu! Sau al dumneavoastră personal? Al domnului 
Sulincean.  

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Eu sunt de acord! Dacă ne spune domnul 
Sulincean de unde are sursele de finanţare? Dacă ne spune de unde? 
Dacă facem circ hai să facem până la capăt! De unde are sursele de 
finanţare? 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule vicepreşedinte, vreţi să 
facem schimb? Dacă vreţi vin în locul dumneavoastră şi o să le găsesc 
împreună cu colegii cu care dumneavoastră lucraţi! 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Deci nu le aveţi? 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Sau ..., 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Deci nu le aveţi? 
Dl Sulincean Marius-Mircea: ..., nu puteţi să vă faceţi treaba şi 

spuneţi că sunt de vină colegii dumneavoastră din..., 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Deci nu le aveţi? 
Dl Sulincean Marius-Mircea: ..., Consiliul judeţean? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Sulincean! 
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Dl Sulincean Marius-Mircea: În momentul în care ..., 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Propuneţi un lucru pentru care nu aveţi 

finanţare! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Acasă la mine ..., 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Dacă vreţi să facem circ să facem până la 

capăt! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Acasă la mine, nu sunt! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu? 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Nu! Nu le am acasă! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu le aveţi acasă! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Nu. Doamne fereşte! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Păi dumneavoastră doar propuneţi aşa ce 

vi se pare dumneavoastră frumos? 
Dl Cionca Iustin: Stimaţi colegi! Acum dincolo de polemica politică 

între noi trebuie să ascultăm executivul! Aţi primit nişte explicaţii de la 
executiv. Dacă le consideraţi lămuritoare trecem la vot! Dacă mai aveţi 
întrebări le adresaţi, dar după aceea vreau să tranşăm odată subiectul 
că ne-am întins cam mult! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte, la vot! Vă certa 
vicepreşedintele mai înainte că nu-l supuneţi la vot! Supuneţi-l odată! Să 
terminăm! 

Dl Cionca Iustin: La noi se poate să ne certe vicepreşedinţii, nu e 
ca dumneavoastră! 

Dl Gligor ioan: Dar vă şi place sau nu? 
Dl Cionca Iustin: Îmi place! Mai ales de la domnul Bîlcea! Serios. 

Chiar îmi place! Mai aveţi alte întrebări? Nu? Atunci trecem la vot! Cine 
este de acord cu amendamentul domnului Sulincean? 11 voturi (Butunoi 
Adrian Cătălin, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Purcaru Mircea, Pop 
Alin, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea). Doamne cum vă 
faceţi de râs! 

Dl Sabău Gheorghe: Iar nu sunteţi de acord cu noi? 
Dl Cionca Iustin: Păi cum să fiu de acord dacă vă spune că e ilegal 

şi votaţi! Nu contează! 
Dl Sabău Gheorghe: (neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: V-aţi contaminat de la nivel central! Legea o faceţi 

dumneavoastră! Cine este împotrivă? 18 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
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Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian). Abţineri? 2 (Remeţan Florin, Craivan Camelia-Eugenia) 

 
 

Amendamentul a fost respins. 
 
 
 
Dl Cionca Iustin: Cine este de acord cu ..., Vreţi să interveniţi? 
Dl Moţ Petru: V-aş ruga respectuos, domnule preşedinte! 
Dl Butunoi Adrian: Păi s-a votat domnul! Iar eşti în urmă? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Moţ! Uitaţi încălcăm regulamentul 

..., 
Dl Moţ Petru: Am primit o întrebare dar nu am auzit bine! Aş ruga 

să se repete dacă se poate! Dacă nu, să mă lăsaţi să vorbesc! Am o 
mică de nelămurire şi eu vis-a-vis de acest proiect (neinteligibil) ..., Gata 
s-a blocat microfonul! 

Dl Butunoi Adrian: Democraţie. 
Dl Moţ Petru: Da! Bun! Haideţi lăsaţi-mă doar 30 de secunde! 

Domnule nu ştiu ce se întâmplă, dar nu cred că dumneavoastră îmi 
blocaţi microfonul domnule preşedinte! Nu ştiu cine o face! Dar eu încerc 
să ..., 

Dl Cionca Iustin: Eu îl bănuiesc pe domnul Sulincean. 
Dl Moţ Petru: A fost lângă mine şi nu e dumnealui! Sigur vă 

confirm! Nici domnul Butunoi! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Moţ Petru: Bun. Deci aş avea o nelămurire vis-a-vis de alineatul 

2, la articolul 1 mai puţin. Pentru că până la urmă este o valoare pe care 
o estimăm. Dar m-ar interesa foarte mult părerea dumneavoastră şi a 
oricui vrea să-şi dea cu părerea! Vis-a-vis de articolul 2 care spune aşa 
„patrimoniul public al judeţului Arad concesionat la Compania de 
Transport Public se majorează cu valoarea bunurilor care urmează a fi 
achiziţionate conform articolului 1”. Evident bunurile nu au fost 
achiziţionate, recunoştem şi noi asta în proiect! Şi atunci întreb şi eu! 
Cum putem modifica un contract în condiţiile în care bunurile nu există şi 
nici valoarea lor nu este determinată? Pentru că până la urmă este şi o 
chestiune de redactare a articolului 2 al punctului 12 şi ca exemplu de 
bune practici v-aş da proiectul de hotărâre de la punctul 19, unde mi se 
pare că s-a procedat corect! Acum v-aş ruga dacă ne puteţi lămuri! 

Dl Cionca Iustin: Sigur domnul Moţ! Cu placere! 
Dl Moţ Petru: Mulţumesc! 
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Dl Cionca Iustin: Având în vedere faptul că deja mi-am învăţat 
lecţia de data trecută, când am votat cu majoritate simplă cumpărarea 
unor autobuze şi apoi legislaţia m-a obligat să adopt cu o majoritate 
calificată transferul acestor bunuri cumpărate de la noi la cel care le 
foloseşte, am conceput un proiect de hotărâre care să nu-mi treacă fără 
două treimi. Pentru că mi se pare aiurea să cumpărăm nişte autobuze 
să le ţinem aici să ne certăm între noi. Astăzi aveţi decizia la 
dumneavoastră! Nu vreţi să votaţi nu le cumpărăm! Adică nu muncim „a 
proasta”! Ştiţi? Dacă vă satisface răspunsul, acesta este! Am vrut să 
trecem cu două treimi deşi nu e nevoie la primul articol! Dar ca să nu fie 
o acţiune fără finalitate prefer să cer două treimi şi pe ce nu e nevoie 
numai ca să să trecem. Pentu că e un proiect prea important ca să îl 
tratăm cu ..., fără să învăţăm din primul exerciţiu ştiţi când a trebuit să 
anulez licitaţia!  

Dl Moţ Petru: M-aţi lăsat aşa cuvinte! Ce să spun? Vă mulţumim că 
învăţaţi de la noi! Până la urmă oricum se mai ridică şi problema că 
aceste bunuri ar trebui introduse în patrimoniul judeţului înainte de a fi 
cedate şi modificat contractul de concesiune! Deci totuşi nu cred că s-a 
rezolvat! 

Dl Cionca Iustin: Aveţi încredere în executiv! Vă garantez că..., 
Dl Moţ Petru: Întotdeauna am. Dar îmi exprim şi eu părerile şi 

nedumeririle! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, hai să vedem! Depăşim episodul? 

Le cumpărăm şi după aceea discutăm şi ce facem cu ele în contabilitate! 
Dl Moţ Petru: Bun. Deci în regulă am lămurit-o! Mulţumesc! 
Dl Cionca Iustin: Şi eu mulţumesc! Dacă sunt alte intervenţii? Dacă 

nu mai sunt alte intervenţii, vă rog să treceţi la vot! Cine este pentru 
proiectul de hotărâre? 18 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri? 13 voturi (Butunoi Adrian Cătălin, Craivan 
Camelia-Eugenia, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea – 
consilieri judeţeni). 

 
 
Nu a fost întrunit cvorumul necesar pentru adoptarea unei hotărâri. 
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Dl Cionca Iustin: În regulă. Bun. Deci nu a trecut proiectul, nu 

cumpărăm autobuze! Probabil că o să închidem C.T.P.-ul domnul 
director pentru că nu am altă soluţie!  

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 14 din imobilul situat în municipiul Arad, 
strada Episcopiei, nr. 46, corp B, parter. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea 

dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 14 din imobilul situat 
în municipiul Arad, strada Episcopiei, nr. 46, corp B, parter. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian 
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abţineri?-.  

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 86/2019 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 14 din imobilul situat în municipiul Arad, strada 
Episcopiei, nr. 46, corp B, parter. 

 
 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 41 din imobilul situat în municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 78, etaj II.  
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea 
dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 41 din imobilul situat 
în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 78, etaj II. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian 
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abţineri?-.  

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 87/2019 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 41 din imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul 
Revoluţiei, nr. 78, etaj II. 

 
 
 

Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 12 din imobilul situat în municipiul Arad, 
strada Piaţa Catedralei, nr. 1, corp A, etaj III.  

 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea 

dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 12 din imobilul situat 
în municipiul Arad, strada Piaţa Catedralei, nr. 1, corp A, etaj III. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian 
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
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Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abţineri?-.  

 
 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 88/2019 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 12 din imobilul situat în municipiul Arad, strada Piaţa 
Catedralei, nr. 1, corp A, etaj III. 

 
 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 8+9 din imobilul situat în municipiul Arad, 
strada Nicolae Bălcescu, nr. 1, etaj I.  

 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea 

dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 8+9 din imobilul situat 
în municipiul Arad, strada Nicolae Bălcescu, nr. 1, etaj I. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian 
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abţineri?-.  
 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 89/2019 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 8+9 din imobilul situat în municipiul Arad, strada 
Nicolae Bălcescu, nr. 1, etaj I. 
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Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului de evaluare 

întocmit pentru imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei 
nr. 79 bis, aflat în patrimoniul Judeţului Arad.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului 

de evaluare întocmit pentru imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul 
Revoluţiei nr. 79 bis, aflat în patrimoniul Judeţului Arad. Sunt intervenţii? 
Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-.  
 
 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 90/2019 privind însuşirea Raportului de evaluare întocmit pentru 
imobilul situat în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei nr. 79 bis, aflat în 
patrimoniul Judeţului Arad. 

 
 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii a 46 locuri de 

parcare situate în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei nr. 79 bis, aflate 
în patrimoniul Judeţului Arad.  

 
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii a 

46 locuri de parcare situate în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei nr. 
79 bis, aflate în patrimoniul Judeţului Arad. Dacă sunt intervenţii? 
Domnul Sabău! 
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Dl Sabău Gheorghe: Votăm acest proiect de hotărâre! Greu dar îl 
votăm! Cu rugămintea ..., e vorba de parcarea de la Astoria ca să ştie 
toată lumea! Cu rugămintea ca la următoarele două şedinţe să clarificăm  
toată zona de parcare despre care vorbim acum! Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Nu avem nimic împotrivă. Noi nu l-am mai pus pe 
ordinea de zi tocmai pentru că le-aţi respins de vreo trei ori până acuma! 
Şi de aceea am şi rupt parcarea ca să nu mai fie litigiile care le aveam 
înainte! Le repune pe următoarea ordine de zi! Rugămintea mea este să 
desemnaţi o persoană care să ia legătura cu tehnicul şi să veniţi cu o 
soluţie! Pentru că situaţia este încurcată din punct de vedere juridic şi nu 
are rost să tot o punem pe ordinea de zi dacă nu ne punem de acord! E 
o decizie cu două trei. 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Domnule preşedinte probabil că aţi 
pus..., Nu probabil! Sigur! Aţi pus punctul pe rana, degetul pe rană! 

Dl Cionca Iustin: Ştiu! 
Dl Sulincean Marius-Mircea: Da. Într-adevăr din punct de vedere 

juridic este încurcată situaţia acolo şi cred că doar dumneavoastră cu 
aparatul tehnic puteţi să o rezolvaţi! Nu văd cum am putea să o 
rezolvăm noi? 

Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră puteţi fi de acord cu ce propune 
tehnicul! Până acum nu aţi fost, de aceea am spus! Bun. Alte intervenţii? 
Nu sunt. Cine este pentru 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 91/2019 privind aprobarea închirierii a 46 locuri de parcare situate în 
municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei nr. 79 bis, aflate în patrimoniul 
Judeţului Arad. 
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Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 

Judeţului Arad dat în administrare Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
Arad.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind majorarea 

patrimoniului public al Judeţului Arad dat în administrare Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. Cine este pentru? 20 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri?-. A trecut? 

Dna Doina Glogovicean: 20. 
Dl Cionca Iustin: A trecut? 
Dna Silvana Lupu: Nu. 
Dl Cionca Iustin: Nu a trecut. 
 
 
 
Domnii consilieri judeţeni: Butunoi Adrian Cătălin, Duruş Daniel-

Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea, nu îsi exprimă votul la acest punct de pe 
ordinea de zi. 

 
 
 
Nu a fost întrunit cvorumul necesar pentru adoptarea unei hotărâri. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului 

Judeţean Arad pe anul 2019 la bugetul Uniunii Naţionale a Consiliilor 
Judeţene din România.  
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii 
cotizaţiei Consiliului Judeţean Arad pe anul 2019 la bugetul Uniunii 
Naţionale a Consiliilor Judeţene din România. Dacă sunt intervenţii? Nu 
sunt. Cine este pentru 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 92/2019 privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului Judeţean Arad 
pe anul 2019 la bugetul Uniunii Naţionale a Consiliilor Judeţene din 
România. 

 
 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea aderării Judeţului Arad la 

Asociaţia Regiunilor Europene de Frontieră - AEBR/ARFE.  
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea aderării 

Judeţului Arad la Asociaţia Regiunilor Europene de Frontieră - 
AEBR/ARFE. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri?-.  
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 93/2019 privind aprobarea aderării Judeţului Arad la Asociaţia 
Regiunilor Europene de Frontieră - AEBR/ARFE. 

 
 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Judeţului Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Judeţului Arad în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 20 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 
Domnii consilieri judeţeni: Butunoi Adrian Cătălin, Duruş Daniel-

Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea, nu îsi exprimă votul la acest punct de pe 
ordinea de zi. 

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 94/2019 acordarea unui mandat special reprezentantului Judeţului 
Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
de Transport Public Arad. 
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Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei Contractului de 

Delegare a Gestiunii Serviciului de Transport Public Judeţean nr. 
18414/24.12.2013 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi S.C. 
Compania de Transport Public S.A. Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei 

Contractului de Delegare a Gestiunii Serviciului de Transport Public 
Judeţean nr. 18414/24.12.2013 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi 
S.C. Compania de Transport Public S.A. Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu 
sunt. Cine este pentru? 20 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? 10 (voturi 
Butunoi Adrian Cătălin, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, 
Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea). Trebuie două treimi? 

Dna Silvana Lupu: Da. 
Dl Cionca Iustin: Păi nu a trecut dacă ..., v-aţi abţinut toţi? Da? 
Dna Cristina Neamţiu: Domnul Purcaru nu a votat la abţinere! 
Dl Cionca Iustin: Dar contează un vot?  
Dna Silvana Lupu: Câte sunt pentru? 
Dna Cristina Neamţiu: 20. 
Dl Cionca Iustin: Nu a trecut oricum şi dacă a votat şi dacă nu a 

votat! Să menţionaţi domnul Purcaru cum aţi votat pentru procesul 
verbal! 

Dna Laura Hanc: Cum aţi votat domnul Purcaru? 
Dna Doina Glogovicean: Nu aţi votat! 
Dl Purcaru Mircea: Nu am votat. 
Dna Cristina Neamţiu: Nu şi-a exprimat votul! 
 
 
Domnul consilier judeţean Purcaru Mircea, nu îsi exprimă votul la 

acest punct de pe ordinea de zi. 
 
 
Nu a fost întrunit cvorumul necesar pentru adoptarea unei hotărâri. 
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Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului formaţiilor 

Salvamont – Salvaspeo şi a unor indemnizaţii pentru membrii voluntari 
ai acestora. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului 

formaţiilor Salvamont – Salvaspeo şi a unor indemnizaţii pentru membrii 
voluntari ai acestora. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru 31 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu - vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă?-. Abţineri?-.  

 
 
 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 95/2019 privind aprobarea numărului formaţiilor Salvamont – 
Salvaspeo şi a unor indemnizaţii pentru membrii voluntari ai acestora. 

 
 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei nominale a 

Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad.  
 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea 

componenţei nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad. O 
să le luăm pe articole. Votăm articolul 1 cu vot deschis şi apoi articolul 2, 
alineatul 1 cu vot deschis! Şi articolul 2, alineatul 2, cu vot secret! Vă rog 
domnul Butunoi! 
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Dl Butunoi Adrian Cătălin: Aş dori să-l întreb pe domnul 
vicepreşedinte, cu tot respectul, Cadar Răzvan-Olimpiu de ce s-a retras 
din această funcţie? Este prea aglomerat? Nu face faţă, este surmenat? 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Domnul Butunoi, dacă aţi fi citit legea şi 
aţi fi văzut că funcţia de vicepreşedinte este incompatibilă cu membru 
A.T.O.P., atunci aţi fi ştiut! 

Dl Butunoi Adrian Cătălin: Am citit-o! Mulţumesc frumos pentru 
răspuns! 

Dl Săbău Gheorghe: Nu este adevărat! În mod normal, 
vicepreşedintele Consiliului Judeţean trebuie să fie preşedintele 
A.T.O.P.! Nu aţi citit-o nici dumneavoastră! 

Dna Silvana Lupu: Nu! Este situaţie de incompatibilitate! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău, ne întindeţi capcane? 
Dl Butunoi Adrian Cătălin: Tot timpul! 
Dl Săbău Gheorghe: Vă spun eu că aşa este! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Acum dacă dumneavoastră ştiţi mai bine 

decât doamna secertar ..., 
Dl Ispravnic Cristian-Ilie: E incompatibilitate, dacă domnul Cadar 

are ceva grad de maior sau general! Eu ştiu? Dacă nu, nu! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Poate dumneavoastră aveţi grad mai 

mare ca mine! 
Dl Săbău Gheorghe: E sub acoperire. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Stimaţi colegi! 
Dl Gligor Ioan: Sunteţi sub acoperire? Atunci recunoaşteţi? 
Dl Cionca Iustin: S-a trezit cine să vorbească! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Da! 
Dl Cionca Iustin: Fix dumneavoastră, trebuia să daţi replica 

aceasta! 
Dl Gligor Ioan: Mă bucur că sunt mai mulţi! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Trecem la articolul 1! 
Dl Gligor Ioan: Pe viitor, pot să mă bazez pe domnul Cadar, totuşi? 
Dl Cionca Iustin: Consiliul Judeţean Arad ia act de încetarea 

calităţii domnului Florian Barna de membru al Autorităţii Teritoriale de 
Ordine Publică Arad ..., 

Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte, îmi cer scuze că vă întrerup! Aş 
vrea să vă (neinteligibil) Spuneţi-le dumneavoastră să numai 
(neinteligibil) la microfoane (neinteligibil) ..., dumneata ai făcut lucrarea 
asta! Bun. Aş vrea să vă fac o propunere! Cred că ieri la comisie am 
înţeles că se intenţionează vot secret la punctul 27 şi atunci ar fi bine să 
dăm buletinele de vot pentru operativitate la ...., am mai făcut aşa în altă 
sedinţă şi atunci supuneţi eventual la vot corespunzător această 
chestiune! Să dăm buletinele de vot pentru ambele proiecte de hotărâre! 
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Dl Cionca Iustin: Aşa o să facem, domnul Moţ. 
Dl Moţ Petru: Mulţumesc!  
Dl Cionca Iustin: Să nu ziceţi că nu vă ascultăm!  
Dl Moţ Petru: Acum dacă nici aici nu mă ascultaţi! Atunci. Vedeţi şi 

colegi dumneavoastră mi-au tăiat microfonul când vreau să fac o 
propunere benefică pentru toţi! 

Dl Butunoi Adrian Cătălin: Domnul preşedinte, cum ne ascultaţi? 
Aţi spus că ne ascultaţi! Cum ne ascultaţi? 

Dl Cionca Iustin: Vă zic în particular cum vă ascult dar presupuneţi! 
Da. Articolul 1! Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ţolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri?-. 
Articolul 2, alineatul 1! Cine este pentru? 30 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni).  

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Eu nu votez. 
Dl Cionca Iustin: Împotrivă?-. Abţineri?-. Articolul 2, alineatul 2! Se 

desemnează ca membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad 
domnul Ion Ulici. Dacă mai doriţi alte propuneri pentru că mergem să 
facem buletinele de vot?  

Dl Sabău Gheorghe: Dar nici nu suntem de acord! 
 
 
 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de Administraţie al Complexului 
Muzeal Arad.  
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Dl Cionca Iustin: Şi pentru că există o propunere a domnului Moţ 
să comasăm buletinele de vot, daţi-mi voie să vă fac cunoscut şi 
următoarea hotărâre, pentru că şi aici avem aceiaşi problemă! Se 
desemnează ca reprezentant al Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de 
Administraţie al Complexului Muzeal Arad domnul Cristian-Ioan Salăşan. 
Să facem buletinele împreună, dacă tot doriţi să facem! 

Dl Sabău Gheorghe: Domnule preşedinte! Domnule, aceşti doi 
colegi şi domnul Ulici şi domnul Salăşan, nici nu s-a uscat cerneala pe 
certificatul de consilier judeţean şi deja funcţii! Ce Dumnezeu? 

Dl Cionca Iustin: Şi nu vreţi să-i punem la treabă? 
Dl Sabău Gheorghe: Mai sunt şi alţii care vor să-i puneţi la treabă! 

De ce nu încercaţi? 
Dl Cionca Iustin: Păi aveţi dreptul! De aceasta am zis! 
Dl Sabău Gheorghe: Din opoziţie! Da. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Dacă sunteţi de acord pauză cinci minute 

până când se fac buletinele şi vă rog să vă reîntoarceţi!  
 
 
 
 
Domnii consilieri judeţeni: Duruş Daniel-Sorin şi Pădurean Petru, 

părăsesc sala de şedinţă înainte de începerea votului secret pentru 
punctul 25, articolul 2, alineatul 2 şi pentru punctul 26, articolul 2, 
alineatul 2. 

Domnul consilier judeţean Ulici Ion nu participă la votul secret 
pentru punctul 25, articolul 2, alineatul 2.  

Domnul consilier judeţean Salaşan-Cristian Ioan nu participă la 
votul secret pentru punctul 26, articolul 2, alineatul 2.  

 
 
 
Începe votarea! Votul este secret şi se deşfăşoară în ordine 

alfabetică. 
 
 
 
 
Dl Cionca Iustin: Stimaţi colegi lăsaţi domnişoara în pace că aveţi 

probleme cu Tripa după aceea şi nu vă văd bine! Acum că a venit 
domnul Sabău haideţi să începem! Vă rog doamna Silvana! 

Dna Silvana Lupu: Domnul Boloni, domnul Bozga, domnul Butunoi, 
domnul Bîlcea, domnul Cadar, domnul Ciceac, doamna Craivan, 



48 
 

doamna Crişan, domnul Duruş, domnul Feieş, domnul Gligor, domnul 
Ispravnic, domnul Moşneag, domnul Moţ, domnul Pădurean, domnul 
Pero, domnul Plaveţi, domnul Pop, doamna Popa, domnul Purcaru, 
domnul Remeţan, domnul Retter, domnul Salaşan, domnul Săbău, 
doamna, domnul Sulincean, domnul Ţolea, domnul Ulici, domnul Urzică, 
Comisia de validare! 

 
 
 
La prezidiu Comisia de validare începe procedura de numărare şi 

întocmeşte după finalizare, procesul-verbal de constatare a rezultatului 
votului secret! 

 
 
 
Dl Cionca Iustin: Stimaţi colegi vă rog să luaţi loc! Domnul Plaveţi 

vă rog! 
Dl Plaveţi Ioan: Proces-verbal încheiat astăzi 29 martie 2019 în 

urma constatării rezultatelor privind votul exprimat pentru desemnarea 
unui membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Arad. Domnul 
Ulici Ion a obţinut un număr de 20 de voturi „Pentru”, 7 „Împotrivă”, 1 
„Abţinere” în total voturi exprimate 28. Drept pentru care se desemnează 
domnul Ulici Ion ca membru A.T.O.P. Arad. 
 

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 96/2019 privind modificarea componenţei nominale a Autorităţii 
Teritoriale de Ordine Publică Arad. 

 
 
 

Dl Plaveţi Ioan: De asemenea proces-verbal încheiat astăzi 29 în 
urma constatării rezultatelor privind votul exprimat pentru desemnarea 
reprezentantului Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de Administraţie 
al Complexului Muzeal Arad. Domnul Cristian Ioan Salăşan a obţinut 19 
voturi „Pentru”, 7 „Împotrivă”, 2 „Abţineri”, total voturi exprimate 28. Drept 
urmare se desemnează domnul Cristian-Ioan Salăşan ca reprezentant al 
Consiliului Judeţean Arad în Consiliul de Administraţie al Complexului 
Muzeal Arad. Mulţumesc frumos! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc! 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea 
nr. 97/2019 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean 
Arad în Consiliul de Administraţie al Complexului Muzeal Arad. 

 
 

 
Punctul 27 
Diverse 
Dl Cionca Iustin: La diverse dacă doriţi să vă înscrieţi? Haideţi să 

facem o listă! Numai puţin! Domnul Moşneag, domnul Ispravnic. Atât? 
Aveţi cuvântul domnul Moşneag! 

Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Vă mulţumesc! Având în vedere situaţia 
creată la punctul respectiv, cu Mocrea unde aţi spus şi dumneavoastră 
că este ..., 

Dna Garofiţa Popa: Căpâlnaş! 
Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Căpâlnaş. Pardon! Unde aţi spus şi 

dumneavoastră că este o situaţie de urgenţă! Apelez din nou la colegii 
noştri din consiliu şi dacă se poate să avem o şedinţă de îndată? Pentru 
că eu vă spun, acolo luni orice angajat al spitalului dacă păţeşte ceva, 
se întâmplă un accident de muncă ...., ei practic nici nu au ce să mai 
caute luni acolo la servici! 

Dl Sabău Gheorghe: Şi ce are una cu alta? 
Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Păi cum ce are? 
Dl Sabău Gheorghe: (neinteligibil) 
Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Nu chiria! Ei practic nici nu au voie să 

mai fie luni înăuntru acolo în clădire! Dar gândeşte-te că se întâmplă ..., 
„Doamne fereşte” se întâmplă ceva! Eu nu am o problemă dar până la 
urmă o să vină înapoi pe situaţia de ce nu au dreptul să fie acolo? 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moşneag! Am înţeles! Am reţinut 
propunerea dumneavoastră! 

Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Mulţumesc! 
Dl Cionca Iustin: Doamna Corina Crişan pe acelaşi subiect, da? Vă 

rog! 
Dna Crişan Corina-Anka: Da. Dragii mei, la începutul fiecărui an 

până prin luna aprilie se reînoiesc autorizaţiile sanitare de funcţionare! 
Acea autorizaţie sanitară de funcţionare fie că o ceri într-o instituţie de 
de alimentaţie publică, într-o şcoală, sau într-un spital, sau într-un 
cabinet medical, ai nevoie de dovada spaţiului! Fără dovada spaţiului nu 
îţi poate emite Direcţia de Sănătate Publică, autorizaţie sanitară de 
funcţionare! Şi ca să merg mai departe niciun serviciu medical în 
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România nu este plătit prin Casa de Asigurări de Sănătate dacă nu ai 
autorizaţie sanitară de funcţionare!  

Dl Cionca Iustin: Înainte de a da cuvântul domnului Ispravnic, care 
bănuiesc că e un alt subiect! 

Dl Ispravnic Cristian-Ilie: Da. 
Dl Cionca Iustin: Mai doriţi pe subiectul acesta să interveniţi? 

Colegii de la P.S.D. credeţi că e oportun să supun la vot propunerea 
domnului Moşneag cu convocarea de îndată? Având în vedere că ..., nu 
are rost să ne adunăm noi mâine sau astăzi! Păi sigur că putem să 
facem! Dar are rost să muncim dacă dânşii rămân fermi pe poziţie? Nu 
are rost să muncim! Mai bine spuneţi că nu suntem de acord şi închidem 
şedinţa! Deci noi duminică, v-am spus şi vă mai repet o dată! Duminică 
încetează contractul dintre părţi. Noi de luni ar trebui să părăsim imobilul 
dacă ne cere proprietarul. În cazul în care proprietarul nu ne cere să 
părăsim imobilul, putem să rămânem dar nu mai putem face plăţi legale! 
De aceea eu cred că până duminică ..., nu mai vorbim de autorizaţie o 
să ajungem şi la autorizaţie! Eu vă spun efectele juridice ale 
neprelungirii contractului! Dacă credeţi că are rost putem convoca o 
şedinţă din nou cu acest subiect astăzi sau mâine dimineaţă!  

Dl Sabău Gheorghe: Sau luni. 
Dl Cionca Iustin: Eu pot să fac acum! Deci procedural am bază 

legală. Doar voinţă să fie! Doamna Garofiţa Popa! 
Dna Garofiţa Pop: Eu înţeleg supărarea colegilor mai de la P.S.D. 

nu e nicio problemă au tot dreptul din lume să o facă. Să facă grevă, să 
...., am văzut că în pauză şi-au dat banderolele jos de pe mână! Felicitări 
pentru asta! Vreţi să ne trageţi un semnal de alarmă nouă celor de la 
P.N.L.! Dar încă o dată! Gândiţi cu raţiune, gândiţi cu sufletul şi nu 
pedepsiţi oamenii de la Căpâlnaş! Pentru că viaţa dumnealor şi aşa este 
foarte grea! Încă o dată apelăm la raţiunea dumneavoastră dragi colegi! 
Şi colegul meu zicea de ce 4 ani? Eu propun 2 ani dacă deranjează 
patru ani! Dacă are relevanţă? Şi încă o dată susţin ideea colegului meu 
de a convoca de îndată şedinţă, pentru că mai presus de orice raţiune şi 
mai presus de răutăţile care vreţi dumneavoastră să ni le arătaţi, gândiţi 
pentru oamenii de la Căpâlnaş! Mulţumesc!  

Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, vă rog! 
Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte, dragi colegii, înţeleg şi eu 

supărarea dumneavoastră! Păcat că nu o înţelegeţi şi dumneavoastră 
pe a noastră, sau oricum nu pare că o înţelegeţi! De doi, trei ani de zile 
de când a început acest mandat, noi venim şi solicităm ..., încercăm şi 
noi să reprezentăm cetăţenii care ne-au ales, aşa cum putem! Fiecare 
după priceperea şi după puterea lui. De fiecare dată ne demonstraţi unii 
chiar şi cu aroganţă, nu dumneavoastră personal! Unii dintre colegii 
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dumneavoastră, că 20 este mai mare decât 13 şi aşa este! Este 
matematic. Astăzi am fost făcuţi păpuşi! Unii ne trag sfori, spun unii! 
Facem jocuri mici, spun alţii! Sau aceiaşi! Suntem trimişi permanent la 
Guvern. Este vina noastră că relaţia dintre dumneavoastră ca executiv al 
Consiliului Judeţean şi unele ministere nu funcţionează! Noi suntem de 
vină! Noi trebuie să mergem, să facem ceea ce de fapt nu este în fişa 
postului. Ştiţi bine că am avut odată o discuţie şi vă solicitam un articol 
sau o bază legală, în care noi aceştia de aici să mergem la Guvern, să 
solicităm aprobarea proiectului cutare, să solicităm finanţare pentru 
altceva şi aşa mai departe! Nu avem bază legală! Cu toate astea, în 
fiecare şedinţă dacă punem o întrebare, ni se răspunde în legătură cu 
Guvernul! Se încearcă în mod nedrept culpabilizarea noastră! Şi vă spun 
că eu personal, de fiecare dată am acţionat cu bună credinţă şi ştiţi bine 
acest lucru! Şi în lucrările de comisie şi în lucrările de plen! Nu cred că 
nici unul dintre noi ..., să ştiţi că nu şi-a doriti să ajungem în această 
situaţie! Dar este singura resursă şi singura metodă pe care o putem 
adopta! Şi pe noi ne întreabă cetăţenii, domnule dar ce faceţi în Consiliul 
Judeţean? De ce nu aduceţi bani pentru comunităţile care au votat 
primari P.S.D.? Ce să le răspundem? Că 13 este mai mic decât 20? Aşa 
este! Dar trebuie să ne luptăm şi noi pentru ceea ce credem că este 
corect! Şi aş vrea să închei cu un lucru! Nu mi s-a părut normal astăzi ..., 
o iau ca o chestiune prietenească de amuzament între colegii! Să-mi fie 
tot timpul întrerup microfonul! Eu nu am făcut niciodată acest lucru şi i-
am respectat pe toţi colegii mei! Vă mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Vreţi să interveniţi? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Da. Vreau să ..., nu să-i răspund pentru 

că nu e vorba de răspuns, pentru că tot am întârziat foarte mult, vreau 
să-i spun domnului Moţ că până la urmă pot să-i respect punctul de 
vedere dar să nu uite dacă tot a făcut o retorică în ce înseamnă 
dezechilibrele bugetare, că din nou suntem în cazul Municipiului Arad 
care are cote defalcate de la Guvernul României 0 şi pierdem la aceste 
12 milioane de euro, cel mai important oraş din Arad! Sper că şi pentru 
acest oraş aţi făcut grevă! Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt intervenţii pe acest subiect? 
Consideraţi că e oportun să fac şedinţă de îndată? Că putem până 
facem diverse, să convoc şedinţa şi în 10 minute rezolvăm problema! 

Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte, pe procedură dumneavoastră 
puteţi convoca! Nu trebuie să ne întrebaţi pe noi!  

Dl Moşneag Vasile-Ovidiu: Corect. 
Dl Moţ Petru: Convocaţi-o şi vedeţi cine participă! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Convocaţi şedinţa! Haide să stabilim în cât 

timp! Doamna secretar! 
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Dna Silvana Lupu: 10, 15 minute. 
Dl Cionca Iustin: În 15 minute convocăm şedinţă de îndată! Până 

atunci haideţi să ascultăm colegii cu celelalte subiecte! Domnul 
Ispravnic, vă rog! 

Dl Ispravnic Cristian-Ilie: Mulţumesc domnul preşedinte! Aş vrea 
să-l întreb pe domnul director Ando Andrei dacă l-a angajat cumva la 
compartimentul de imagine pe domnul Falcă? Pentru că domnul Falcă a 
dat declaraţie în presa locală despre nişte proiecte ale Consiliului 
Judeţean! Nu are nici calitatea de consilier judeţean, nu este nici în 
conducerea Consiliului Judeţean şi nu este nici parlamentar! Dacă nu, 
aş vrea să vă întreb pe dumneavoastră poate l-aţi mandatat 
dumneavoastră pe domnul Falcă să dea declaraţii despre proiecte care 
nu au nicio legătură cu Primăria Arad! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Ispravnic, dumneavoasră credeţi că 
primarul Aradului are nevoie de un mandat să vorbească despre 
proiectele judeţului? Cine ne interzice ca oameni politici să avem 
atitudine faţă de orice proiect al fiecărei comunităţi! Pe mine chiar mă 
surprinde abordarea aceasta! Vă purtaţi ca şi când aţi fi independenţi! 
Faceţi parte din nişte structuri politice! Dumneavoastră sunteţi pe un 
palier într-adevăr la nivel local! Nu aveţi în fişa postului să interveniţi la 
nivel naţional şi acuma vă răspund şi dumneavoastră domnul Moţ! Dar 
aveţi colegi care au ajuns acolo în Parlament şi în Guvern pe voturile 
dumneavoastră şi pe obrazul dumneavoastră! Şi ştiţi foarte bine că într-
un partid politic aşa funcţionează lucrurile! Luaţi problemele noastre de 
aici cu care noi vă sesizăm colegial, le duceţi la cei care sunt 
responsabil şi care ar putea să rezolve aceste probleme şi încercaţi 
împreună cu noi să aducem bani pentru proiectele Aradului! Cam aşa 
stau lucrurile. Nu v-am cerut să faceţi trafic de influenţă nici ceva ilegal! 
Ci doar în limitele legalităţii să vă exercitaţi calitatea de membru de 
partid şi de om care aţi alergat şi aţi pus obrazul pentru ei de multe ori, 
în comunităţi în care ei n-au curajul să iasă să zică „bună ziua” că vă 
garantez eu că Dragnea nu o să vină pe stradă să ceară voturi! De 
aceea vreau să închidem subiectul acesta! Sigur că nu sunteţi obligaţi! 
Dar eu aşa cred că e normal dacă facem politică, să ne zbatem 
împreună şi atunci când vezi că o instituţie a statului blochează un aviz 
şi nu mi-l blochează numai mie! Dumneavoastră ştiţi că îl blochează şi la 
primarii dumneavoastră! Când vezi că o lege achiziţiilor publice, pentru 
care colegii dumneavoastră au ieşit public ..., dacă vreţi vă arat toate 
comunicatele în care spun sunt de acord inclusiv domnul Teodorovici, 
inclusiv Dragnea, a spus într-o conferinţă de presă că e o lege a 
achizitiilor publice care blochează România! Păi aceasta este datoria 
noastră de politicieni să facem tot ceea ce depinde de noi să schimbăm 



53 
 

starea aceasta de lucruri! Ştiţi şi dumneavoastră că nu merg lucrurile 
bine! Dar sigur că putem să ne prefacem că nu înţelegem ce rol avem 
fiecare în construcţia aceasta politică. Şi acum revin la dumneavoastră! 
Domnul Falcă este candidat la europarlamentare. În calitatea aceasta de 
candidat, ce părere aveţi dumneavoastră? E obligaţia dânsului să 
vorbească de proiectele judeţului? În faţa cetăţenilor! 

Dl Ispravnic Cristian-Ilie: Deci dacă este candidat înseamnă că da! 
Are toată căderea. Sigur. 

Dl Cionca Iustin: Păi nu ştiaţi că este candidat! 
Dl Ispravnic Cristian-Ilie: Nu şi-a lansat în Arad încă candidatura! 

De aceea nu ştiu! 
Dl Cionca Iustin: Vă invităm! Când o să o facă, vă invităm să veniţi! 

Nu o să începem fără dumneavoastră! Vă rog domnul Bîlcea, după 
aceea domnul Sabău! 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Astăzi vreau să îmi cer eu scuze! Pentru 
că aţi văzut am plecat de două, trei ori, poate am fost puţin agitat, a mai 
existat un schimb de replici! Ce am încercat jos, am încercat să 
deblocăm ce înseamnă 3 proiecte importante pentru Arad! Centura de 
Sud – Est a Aradului şi două drumuri judeţene Mişca – Apateu - 
Berechiu şi Lipova limită de judeţ! Ieri am primit o înştiinţare din partea 
P.O.R. -ului, din partea A.D.R.Vest din Timişoara, prin care ni se dau 
două veşti. Una bună una rea! Din ciclul acesta am ajuns! În sensul că 
proiectele sunt eligibile, au trecut de această parte de ..., să spun 
evaluare. Dar având în vedere că nu sunt sume suficiente, ele 
momentan rămân undeva suspendate! Din punctul meu de vedere sunt 
trei proiecte foarte importante pentru Arad. Noi vom încerca şi ne vom 
asuma împreună cu domnul preşedinte Cionca şi domnul vicepreşedinte 
Cadar, cel puţin Centura de Sud - Est pentru a continua lucrările şi să 
vedem ce soluţii găsim! Dar trag din nou un semnal de alarmă! România 
în acest moment se află într-o situaţie delicată în ce priveşte atragerea 
fondurilor europene! Judeţul Arad, a depus proiecte europene pe toate 
axele disponibile şi vedeţi că ni se spune că încă nu sunt bani! Eu sper 
că Guvernul României la finalul acestui an se va trezi sau în cursul 
acestui an cât mai repede şi cele trei proiecte vor fi finanţate din fonduri 
europene pentru a degreva fondul de rezervă sau să spun fondul 
Consiliului Judeţean! Este un moment important pe care trebuie să-l 
tratăm foarte atent! De ce? Pentru că sunt peste 300 de milioane de lei 
care puteau să intre în infrastructura judeţului Arad şi aşa greu 
încercată! Pentru că vedeţi ce greu se mişcă lucrurile în România, 
pentru că exact aceasta era discuţia şi cu domnul preşedinte! Aşadar 
sunt două lucruri. Primul să îmi cer eu scuze poate că întotdeauna 
lucrurile nu sunt foarte simple, dar pe de altă parte să fac un apel sincer 
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şi să vedem cu o voce dacă tot dorim o voce clară ce înseamnă pentru 
Arad 300 de milioane de lei fonduri europene să degrevăm bugetul 
Consiliului Judeţean! Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Da. O să văd citesc ordinea de zi din dispoziţia 
de convocare! Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii de către 
Spitalul de Psihiatrie Căpâlnaş a duratei Contractului de închiriere nr. 
438/26.11.2010. Dacă sunt intervenţii? Numai o secundă! 

Dl Sulincean Marius-Mircea: Nu am terminat o şedinţă şi am 
început alta? 

Dl Moţ Petru: Am o întrebare! 
Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Moţ Petru: Cred că doamna secretar anticipează întrebarea! Vă 

rog să răspundeţi! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Aveţi cuvântul doamna secretar! 
Dna Silvana Lupu: Da. Vroiam în şedinţa ordinară să vi se citească 

dispoziţia de convocare a şedinţei de îndată. Să nu mai facem 
convocarea telefonică decât cu colegii dumneavoastră care au plecat. 

Dl Moţ Petru: Dar ar trebui totuşi să ..., 
Dna Silvana Lupu: Să încheiem şedinţa ordinară. Da. Am vrut la 

diverse să vi se ..., 
Dl Cionca Iustin: Numai puţin! Suntem la diverse, am încheiat 

şedinţa! Ultimul înscris a fost domnul Ispravnic! S-a încheiat şedinţa! 
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